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NOVA KOLEKCIJA DIOPTRIJSKIH 
IN SONČNIH OČAL

Optika Simon Krmelj s. p.
Kapucinski trg 19, Šk. Loka
telefon: 04/512 67 51
www.optika-krmelj.com

www.biomasa-mamut.si

����������	
���������������������
������	������
�����������
����	���������
����
����
����������	���������
�
����
����	������
��������
�� 
������
��������	�
�����������!"���#$�%
��&�����������
����
	'���

��(�
���������	���
�������
�� ������	�������
�
��
�
���

ARTIM d.o.o. 
Gorenjska c. 50a,  Medvode
Tel: 051 233 453, 040 427 173
info@artim.si

Kotli na sekance 
in lesne odpadke
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bodo dobro goreli. 

)�������������: ���
��*�����������������������	
���

MAMUT 50 kW -    9.800,00 + DDV
MAMUT 80 KW -  13.440,00 + DDV
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www.attack.si 

Kotli na lesno biomaso

Attack Pellet 30 kw 
Avtomatski kotel 
na pelete  
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   s 300 l posodo  
+ 800 l hranilnik
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Attack 25 kW - DPX Lambda
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+ 2x800 l hranilnik
���	�������

5421,00 + DDV 
+ Eko subvencija

5239,00 + DDV 
+ Eko subvencija
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Kidričeva cesta 43 b, Škofja Loka
T: 04 51 10 100
Delovni čas od ponedeljka do sobote 
od 8.00 do 20.00 ure,
nedelje od 8.00 do 13.00 ure

Sobota, 11. junija 2011, 
ob 10.30: 

V podvodnem svetu
Se še spomnite, kaj vse ste videli na 
zadnjih počitnicah v globinah morja?
Živahne ribice? Plašnega raka samotarja?
Morda sipo? Tudi letos vas v globinah
morja čakajo vsi ti morski prijatelji, a še
prej vas bodo obiskali v Mercatorju! P
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● ob nakupu treh izdelkov green line kozmetike 
prejmete 1 izdelek green line (najcenejši) brezplačno 

● izdelki za nego nog Scholl -20 % ceneje
● brivniki Gillette -30 % ceneje
● sončna očala Taurus -20 % ceneje
● izdelki Subrina -30 % ceneje
● ob nakupu treh izdelkov Johnson baby prejmete 

1 izdelek (najcenejši) brezplačno 
● ugodna ponudba Sun Mix, ob nakupu treh izdelkov

prejmete 1 izdelek (najcenejši) brezplačno

Z najboljšim sosedom 
- skok v vroče poletje

ponudba velja 
od 26. 5. 2011 - 21. 6. 2011

AKCIJSKA PONUDBA 
od 2. 6. 2011- 28. 6. 2011

-30 % popust 
na brezalkoholne pijače, 

ob nakupu celega veza in sicer

● pijača fruc korenje-limona 1,5 l
● pijača orangina 1,5 l
● voda costella neg. 1,5 l
● led. čaj gozd. sad. Radenska 1,5 l
● pijača oaza bezeg beli čaj 1,5 l
● sok jabolko gemina 1 l
● sok pomaranča prizma 1 l

Kot vedno ugodna ponudba 
za žar in piknike

Zaplujmo v poletje Četrtek, 16. junija, od 16. do 19. ure:
Osvežite se! 
Vabljeni na otok osvežitve, kjer si boste z malo spretnosti 
priigrali lepe nagrade in pokusili nove, osvežilne napitke, 
ki vas bodo osveževali celo poletje. 

Sobota, 18. junija 2011, ob 10.30: 
Torbica za plažo
Sončna očala, krema za sončenje, pa brisača in še 
telefonček ter seveda obvezna revija ... In kam z vsemi 
temi drobnarijami? Imamo rešitev: izdelali si bomo priročno
torbico za vse drobnarije, ki sodijo na plažo!

Sobota, 4. junija 2011, 
ob 10.30:

Pozibava se barčica ...
Dvignili bomo sidro, razprli jadra in se 
pognali galebom naproti. 
Mirno se bo pozibavala naša barčica, ko
bomo uživali zaslužene počitnice ... 
Že odštevate dneve? 
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Skok 
    v vroče 
 poletje
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je mesečna priloga Gorenjskega glasa 
za škofjeloško regijo.

Prilogo pripravlja Gorenjski glas, d. o. o., Kranj 
Bleiweisova cesta 4, Kranj

odgovorna urednica: 
Marija Volčjak 

urednik Ločanke:
Boštjan Bogataj
(bostjan.bogataj@g-glas.si)

novinarji:
Boštjan Bogataj, Vilma Stanovnik, Igor Kavčič, 
Danica Zavrl Žlebir, Matjaž Gregorič, Alenka Brun, 
Ana Hartman, Andreja Kopač, Maja Bertoncelj, 
Jernej Červek

fotografije:
Tina Dokl, Gorazd Kavčič, Polona Mlakar Baldasin

lektoriranje:
Marjetka Vozlič

uredništvo, naročnine:
Bleiweisova cesta 4, 4000 Kranj
telefon: 04/201 42 00
elektronska pošta: info@g-glas.si

oglasno trženje:
Gorenjski glas, d. o. o., Kranj, 
Bleiweisova cesta 4, Kranj
za Ločanko: Mirjam Pavlič (gsm 031/698 627)

mali oglasi: 
telefon: 04/201 42 47
Delovni čas: ponedeljek, torek, četrtek in petek 
od 7. do 15. ure, sreda od 7. do 16. ure, sobote,
nedelje in prazniki zaprto.

priprava za tisk Gorenjski glas, d. o. o., Kranj
tehnični urednik:
Grega Flajnik

tisk: Delo, d. d., Tiskarsko središče
distribucija: Pošta Slovenije, Poslovna enota Kranj

Ločanka je priloga 43. številke Gorenjskega glasa,
31. maja 2011. V nakladi 14.000 izvodov jo dobijo
vsa gospodinjstva in imetniki poštnih predalov v
škofjeloški regiji brezplačno. Naslednja številka
izide 28. junija 2011.

L O Č A N K A Marljivi, ambiciozni 
in iznajdljivi

Na naslovnici: Tadeja Božnar iz Knap
Foto: Gorazd Kavčič

Prejšnji teden so na Škofjeloškem slavili obrt in podjetništvo. Tik
pred tem pa so slovenski obrtniki na Dnevih obrti za obrtnika leta
razglasili Borisa Mesca od Sv. Lenarta, ki je pred dvema desetletje-
ma ustanovil uspešno podjetje Mebor (samostojno pot pa začel sko-
raj desetletje prej) in s tračnimi žagami osvojil svet. 

V času krize je malo podjetništvo v vzponu, je bila ena od misli, ki
smo jih slišali prejšnji teden. Za škofjeloško to zagotovo velja, saj je
danes obrtnikov in podjetnikov več kot v času najvišje slovenske ko-
njunkture. Veliko se jih za pot samostojnega podjetnika odloči pod
prisilo, zaradi reševanja lastne eksistence, a tudi iz teh lahko v ne-
kaj letih zrastejo velika podjetja. ”Cenimo takšne poskuse, saj ti
obrtniki izberejo bistveno težjo pot, kot pa bi bilo lahko čakanje na
delo z državno pomočjo zavoda za zaposlovanje,” pravi Milan Haf-
ner, predsednik Območne obrtno-podjetniške zbornice Škofja Loka. 

Vprašamo ga po uspešnih vzorih zadnjih dvajsetih let, ki so prešli
iz skromnih začetkov v ugledna podjetja in tudi zaposlujejo. Ni mu
jih težko našteti, pa naj gre za družino Stanonik in podjetje Po-
lycom, družino Šifrar oziroma Sibo, družino Lotrič oziroma Labo-
ratorij Lotrič, pa družino Mrak (Ika), družino Jezeršek (Mizarstvo
Jezeršek), tu so številni prevozniki (v delo so vpete cele družine)
Habjan, Jurčič, Sečnik, ..., nenazadnje tudi letošnji obrtnik leta Bo-
ris Mesec s podjetjem Mebor in številni drugi. Mesec je tretji od de-
vetih dosedanjih obrtnikov leta, ki prihaja s tega območja. Prej sta
tovrstno priznanje prejela še Karel Jezeršek in Matjaž Miklavč iz
mesarije Štajnbirt.

Težko bi med njimi potegnili vzporednico, razen te, da so se v ne-
kem trenutku odločili, povečini zapustili prejšnje službe in se lotili
dela, ne da bi jim kdorkoli obljubil varnost zaposlitve in zagotovil
posel. Vse to se je še najbolj odrazilo z nastopom gospodarske kri-
ze, ki je pretresla poslovanje marsikaterega med njimi. Pa vendar,
zakaj je brezposelnost na Škofjeloškem manjša od slovenskega pov-
prečja kar za polovico?

Najbrž tudi zato, ker tukajšnji prebivalci velikokrat raje uberejo
težjo pot, kot je omenil Hafner, tudi sam obrtnik, kot bi živeli na ra-
čun koga drugega. In v času te krize se znova rojevajo novi samo-
stojni podjetniki, ki jih bomo čez dvajset let občudovali in se spra-
ševali, ‘le kako jim je uspelo?’ Priložnosti je veliko, v občinah jih
vidijo predvsem v dejavnostih, ki so povezane z naravo, še najbolj v
turizmu, pridelkih in izdelkih na kmetijah in ekologiji. 

V kolikšni meri jim bo uspelo, bomo videli, prav pa je, da imajo
vsi, ki se razvijajo, dovolj prostora. Fizičnega in intelektualnega.
Občine morajo vnaprej zagotavljati zemljišča, namenjena gospo-
darstvu. Ko se mora podjetnik seliti, mora to opraviti takoj. Tega v
preteklosti ni bilo, danes je le nekoliko bolje. Žal velikokrat za pre-
visoko ceno. Šolanje je v rokah države. Čeprav se trenutno morda
zdi, da mladi izobraženci ne morejo do službe, bo že kmalu drugače.

Kakorkoli, v teh dneh škofjeloški obrtniki in podjetniki slavijo 35
let samostojne zbornične organiziranosti. Tako častitljivo in hkrati
tako kratka doba institucije, ki skrbi za skoraj 1300 članov. Prazno-
vali bodo v petek na Trati. Na Trati pa naj bi v prihodnosti, v pros-
torih Šeširja, zrasel podjetniški inkubator. Za vse mikro podjetnike,
ki želijo uspeti z lastnim delom. Naj jim uspe!

Boštjan Bogataj
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Teden podeželja na Loškem
Razvojna agencija Sora skupaj z razvojnimi institucijami in društvi

s Škofjeloškega od 30. maja do 5. junija organizira že deveti Teden
podeželja na Loškem. Njen namen je predstavitev aktivnosti na po-
dročju razvoja podeželja na Škofjeloškem. V sklopu dogodkov bo
Čebelarsko društvo Poljane - Gorenja vas organiziralo Pohod po če-
belarski poti mimo sv. Urbana, predstavila se bo LAS Škofjeloške-
ga pogorja in LEADER projekti, organizirana bodo strokovna pre-
davanja in ekskurzija ter osrednja prireditev Tedna podeželja Tržni-
ca kmetijskih pridelkov in izdelkov na Mestnem trgu v Škofji Loki.
Info: RAS (506 02 22). 

Delavnica o reševanju konfliktov
V Šolskem centru Škofja Loka bo ta četrtek od 16. do 20. ure 

delavnica o uspešnem reševanju konfliktov. Udeleženci se bodo
pogovarjali in aktivno reševali konflikte, predstavila bo praktično
znanje in veščine za konstruktivno reševanje konfliktov. Delavnica
bo v učilnici 165 v 1. nadstropju Šolskega centra v sklopu Tedna
vseživljenjskega učenja. Delavnico vodita Nina Arnuš in Milena
Lazić, dolgoletni trenerki in moderatorki z mednarodnimi izkuš-
njami. Prijave so možne le še danes na naslov (tudi informacije) 
arnusnina@gmail.com ali telefon 040/528-387.

Spust v utrdbo Hrastov grič
Rupnikova linija je s pripojitvijo slovenskega Primorja, dela Go-

renjske in Notranjske k Italiji nasilno ločila precejšen del slovenske-
ga prebivalstva od matične dežele. Z namenom varovanja takratne
zahodne meje so gradili betonske in železne objekte, ponekod
ogromne utrdbe, prava podzemna zaklonišča. Turizem Škofja Loka

in Eko kmetija Peternelj v Žirovskem Vrhu Sv. Antona vabita na po-
hod po Rupnikovi liniji in spust v utrdbo Hrastov grič, ki ga priprav-
ljajo to soboto ob 15. uri. Takrat se bodo udeleženci zbrali na kme-
tiji Peternelj. Pohod je primeren tudi za otroke in starejše osebe, pri-
poročljiva je primerna obutev in naglavna svetilka. Trajanje: 2 uri
zmerne hoje. Info in prijave: Turizem Škofja Loka (517 06 04,
jana.kuhar@skofja-loka.com).

Mary Poppins na Loškem odru
To soboto (19.30) in nedeljo (17) Prosvetno društvo Sotočje organi-

zira dve izvedbi muzikala Mary Poppins na Loškem odru. Glasbeno
plesno gledališko delo je zasnovano po Broadwayski predstavi, nasto-
pajoči pa so člani otroškega zbora Iskrice pod vodstvom Špele Oblak,
mladinskega zbora MPZ Škofja Loka pod vodstvom Katarine Trdin,
Škofjeloškega okteta pod vodstvom Andreja Žagarja in pevskega zbo-
ra Gimnazije Škofja Loka pod vodstvom Ane Prevc Megušar. Prired-
ba skladb in prevod besedila je delo Špele Oblak. Info: PD Sotočje
Škofja Loka (041/806 833, spelca_oblak@hotmail.com).

Citrarji se bodo zbrali na Ermanovcu
Planinsko društvo Sovodenj vabi ljubitelje glasbe in športa na 21.

Srečanje citrarjev, ki bo to nedeljo od 14. ure dalje pri planinski koči
na Ermanovcu. Nastopajočim citrarjem so bo pridružilo tudi nekaj
priznanih športnikov, poskrbljeno bo za hrano in pijačo in zabavo z
ansamblom pozno v noč. Istočasno društvo vabi citrarje in citrarke
na nastop na srečanju citrarjev. S kratkim življenjepisom in naslovi
treh skladb, ki bi jih zaigrali, se lahko prijavijo do 3. junija na elek-
tronski naslov info@pd-sovodenj.si ali po tel. 041/632 315. V prime-
ru slabega vremena pa bo prireditev teden kasneje.

Boštjan Bogataj

Ločanka je redna priloga časopisa

NAROČAM

Ime in priimek: ____________________________________

Naslov:__________________________________________

Podpis:_______________________

Če naročila ob izteku enoletnega obdobja pisno ne odpovem, 
se naročniško razmerje podaljša za nedoločen čas.

Osrednji gorenjski časopis, ki pokriva širše območje Gorenjske. Časopis
z bogato tradicijo, saj neprekinjeno izhaja že od leta 1947, njegovi 
zametki pa segajo v daljne leto 1900. Je poltednik, ki izhaja ob torkih in
petkih, v nakladi 22 tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen
časopis z novicami, predvsem z vseh področij življenja in dela Gorenj-
cev, pa tudi širše. Pišemo o vsem, kar ljudi zanima, ali kot pravimo: 
Gorenjski glas za vas beleži čas. V dobrem in slabem. V veselju in žalosti.
Za vas sprašujemo, kaj je novega. Zaradi vas zastavljamo tudi neprijetna
vprašanja. Morda vas kdaj kaj naučimo. In seveda poskrbimo za sprostitev
in zabavo. Samo zaradi vas predemo misli. Naglas.
Časopis, ki izhaja dvakrat tedensko, dopolnjujemo z brezplačnimi prilo-
gami, kot sta npr. Kranjčanka in Ločanka, ter ob koncu leta z letopisom
GORENJSKA - darilom pred božično-novoletnimi prazniki.
Če vas poleg branja Ločanke zanimajo tudi novice z vse Gorenjske, vas
vabimo k naročilu. Kot novemu naročniku vam bomo prve tri mesece 
časopis prinašali brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in vas
presenetili z darilom ter z drugimi ugodnostmi.

Dobrodošli v družbi naročnikov Gorenjskega glasa.

za najmanj eno leto
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V okviru Historiala Škofja Loka 2011
se bodo v štirih dneh, pod pokrovitelj-
stvom Občine Škofja Loka, zvrstili 
številni zgodovinsko in etnološko obar-
vani dogodki, s poudarkom na lokalni
dediščini škofjeloškega območja.

Osrednji dogodek letošnjega progra-
ma Historiala Škofja Loka 2011 bo v
soboto, 25. junija 2011, ko se bo Škof-
ja Loka vrnila v svojo bogato prete-
klost. Rokodelski sejem, ki bo obudil
skorajda že pozabljene obrti, bo s
promenado na Mestnem trgu odprl
”freisinški škof”. Ob kulinarični po-
nudbi se bodo zvrstili še ustvarjalna
muzejska delavnica, pravljice za otro-
ke, na ogled bodo historični plesi, po-
slušali bomo tolkalno skupino Otroci
ritmov. Popoldne bo pestro na graj-
skem vrtu Škofjeloškega gradu, doga-
janje bo namenjeno družinam in otro-
kom. Na sporedu bodo številne roko-
delnice in igrarije, dan pa se bo za-
ključil v okviru Festivala historične
glasbe Musica Locopolitana z večer-
nim koncertom.

TURIZEM ŠKOFJA LOKA
Kidričeva cesta 1a 
4220 Škofja Loka
T: 04 517 06 00 
M: 051 427 827 
F: 04 517 06 05 
E: info@skofja-loka.com
W: www.skofja-loka.com

Historial Škofja Loka 2011, 25. - 28. junij 2011
V nedeljo, 26. junija 2011, bo na domačiji Polenčevih v 
Puštalu, poznani kot Nacetova hiša, potekal animacijski 
program za družine, večer pa se bo zaključil v duhu festivala
historične glasbe in predstavo Coprniška krvava rihta 
v Loki.

Ponedeljek in torek bosta minila v znamenju strokovnega
posveta ob 500-letnici potresa, na temo ”Leto ribe faronike”
in festivala Musica Locopolitana.
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Ločanka predstavlja

Amis je za gospodinjstva 
oblikoval različne naročniške 

pakete
Krajani imajo možnost izbirati med različnimi paketi
storitev ”Trojka”, ”Dvojka” in ”Enka”. Paketi vključuje-
jo širokopasovni internet s simetrično hitrostjo
do 100 Mb (20 Mb, 25 Mb, 50 Mb, 40 Mb in 100 Mb),
digitalno televizijo (AmisTV 2.0) s 145 TV programi
in funkcijami ”Časovni preskok” za ogled zamujenih TV
oddaj ter Telefonijo z brezplačnimi klici v vsa sloven-
ska fiksna omrežja, 24 ur na dan. 

Priključek na optično omrežje poteka enostavno in hi-
tro. Naročniki prejmejo brezplačno v uporabo vso po-
trebno osnovno opremo za priključek televizije in in-
terneta, svojo telefonsko številko lahko brezplačno
prenesejo na Amis. 

Za več informacij in prednaročila lahko krajani pokliče-
jo na brezplačno telefonsko številko 080 20 10.

Amis pričel s trženjem storitev 
na optičnem omrežju v Železnikih

Amis, nacionalni ponudnik telekomunikacijskih storitev v Sloveniji, je maja začel s trženjem storitev za domače
in poslovne uporabnike v odprtem širokopasovnem omrežju v Železnikih. Občani lahko izbirajo med različnimi

simetričnimi hitrostmi prenosa podatkov od 20 Mb do 100 Mb.

”Amis že petnajsto leto uspešno trži telekomunikacijske
storitve na območju celotne Slovenije. Z vstopom 
v krajevno optično omrežje želimo čim večjemu številu 
gospodinjstev in podjetij ponuditi vrhunske, vendar 
prijazne storitve in pestre vsebine po dostopnejših 
cenah,” pravi Katja Šajnovič, direktorica za prodajo in 
marketing v podjetju Amis, d. o. o.

Optika za podjetja
Podjetja bodo lahko prav tako izbirala med različno ponud-
bo, ki vključuje optični dostop do interneta ter poslovno 
telefonijo. V internetne pakete je vključena tudi brezplačna
registracije domene, elektronska pošta in prostor za postavi-
tev spletne strani ter protivirusna zaščita. Podjetja bodo z
zanesljivo internetno povezavo dobila tudi možnost posodo-
bitve in racionalizacije poslovnih telefonskih storitev z naj-
sodobnejšo rešitvijo, kot alternativo klasičnim telefonskim
storitvam (Centrex in ISDN). Storitve Amis poslovne IP tele-
fonije so plod lastnega razvoja, uporabnikom pa prinašajo
vrsto prednosti: enostavno uporabo, nadzor in optimizacijo
stroškov, zanesljivo in stabilno delovanje ter omogočajo mo-
bilnost zaposlenih.
Racionalizacija stroškov se nanaša na nižje stroške vzdrževa-
nja, do 70 odstotkov cenejše telefonske pogovore v vsa 
stacionarna, mobilna in mednarodna omrežja v primerjavi s
klasično telefonijo, brezplačne klice med poslovnimi enota-
mi in znotraj omrežja Amis.
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Železniki - V Železnikih se že vrsto let
soočajo s hudo prostorsko stisko v vrtcih,
letos pa je bil vpis največji doslej. V Vrtcu
pri Osnovni šoli Železniki so prejeli 134
vlog za sprejem otrok (86 za Železnike in
48 za Selca), letošnji vpis pa je tako za en-
krat presegel trenutne zmogljivosti vrtca
(septembra bi bilo šestdeset prostih mest).
Pereče problematike so se že lotili s preu-
rejanjem učilnice v osnovni šoli v vrtčevski
oddelek za drugo starostno skupino, pri
vrtcu pa so začeli graditi prizidek za dve
skupini prvega starostnega obdobja.
Kljub temu naj bi septembra pred vrati
vrtca ostalo 24 otrok, med njimi jih enajst
še ne bo izpolnjevalo starostnega pogoja.
Več o reševanju prostorske stiske v vrtcih
pa župan Mihael Prevc: 

”Za gradnjo prizidka pri vrtcu je bilo izbra-
no Gradbeno podjetje Tržič. Do konca avgu-
sta mora zgraditi dvoetažni prizidek s štiristo
kvadratnimi metri površine. V njem bodo po-
leg igralnic še večnamenski prostor, zborni-
ca, garderobe, sanitarije in dvigalo. Priprava
gradbišča je bila velik zalogaj, z izvajalcem
se maksimalno trudimo za varnost gibanja
otrok na tem območju. V drugi fazi mora
gradbeno podjetje do maja prihodnje leto po-
skrbeti še za zunanjo ureditev in gradnjo opor-
nega zidu, upam pa, da mu bo že letos uspe-
lo v celoti zaključiti dobrih 570 tisoč evrov
vredno investicijo. Poleg tega v Osnovni šoli
Železniki opremljamo igralnico za drugo sta-
rostno skupino. Investicija je ocenjena na 20
tisoč evrov, prav tako mora biti končana do
konca avgusta. V treh novih oddelkih bomo
tako skupaj pridobili 47 mest.”

Vrtčevski prizidek gradite na mestu se-
danjih zunanjih igralnih površin. Kje se
bodo otroci lahko igrali po novem? 

”Osnovna šola je v ta namen povečala ig-
ralne površine na bližnjem šolskem vrtu, vr-
tec pa lahko uporablja tudi novo otroško
igrišče v Športnem parku Dašnica.”

Kdaj pa se bo začela rekonstrukcija
dražgoške šole?

”V teh dneh bo izbran izvajalec, rekon-
strukcija strehe in nadzidava objekta za eno
etažo pa je predvidena poleti v odsotnosti
učencev.” 

Kako kaže z ureditvijo trga pred plav-
žem?

”Tudi za ta projekt bomo v teh dneh izbrali
izvajalca. Z investicijo moramo začeti čim
prej, saj je odvisna tudi od evropskih sred-

stev. Pomembno se mi zdi, da smo s stanoval-
ci tega območja opravili razgovore, natančno
smo jim predstavili projekt in se strinjajo, da
ta ureditev prinaša kvaliteto temu območju.
Pri sami izvedbi bomo skušali tudi čim bolj
upoštevati njihove želje in pripombe. Parkira-
nje na trgu pred plavžem v času obnove ne bo
možno in tudi po obnovi bo omejeno, zato
bomo v kratkem za stanovalce in obiskovalce
muzeja na občinskem zemljišču nasproti
Dom opreme zagotovili začasno makadam-
sko parkirišče za 12-15 avtomobilov. Ob vi-
kendih pa bo na voljo tudi parkirišče pri Teht-
nici.”

Kdaj bo prišlo do prvih priklopov na ši-
rokopasovno omrežje? Je Telekom še ved-
no edini možni operater?

”Pred dnevi smo se sestali s predstavniki
podjetja Amis. Obljubili so nam, da bodo še
v tem tednu podpisali pogodbo s Tritelom za
izvajanje svojih storitev. To pomeni, da bodo
že v naslednjem tednu s svojimi ponudbami
šli med občane, tako kot to že nekaj časa po-
čne Telekom v Selcih in Dolenji vasi. To po-
meni, da bodo imeli občani možnost izbire v
tem trenutku vsaj med dvema operaterjema,
upam pa, da bo interes izkazal še kateri. Tako
bo prav kmalu prišlo tudi do prvih priključ-
kov. Priključek bo uporabnika stal 230 evrov,
izvedel ga bo Tritel. Slednji je sicer že skoraj
v celoti zgradil širokopasovno omrežje po
občini, nekatera dela še potekajo v bolj odda-
ljenih krajih, v prvotno stanje mora povrniti

še nekaj prekopanih zemljišč in cest. Omrež-
je bo prešlo v last občine, Tritel pa bo še na-
prej upravljal z njim.”

V sklopu Groharjevega leta se bodo juni-
ja v Sorici zvrstili številni dogodki. Bo re-
gionalna cesta v to vas takrat zaradi obno-
ve zaprta?

”Po podatkih direkcije za ceste se bodo dela
nadaljevala 1. junija in končala 30. avgusta, v
tem času pa bo cesta zaprta. Obvoz za oseb-
na vozila bo skozi Soriški potok, avtobusni in
tovorni promet pa bo moral preko Petrovega
Brda. Upam, da zaradi zaprte ceste ne bo
manj obiskovalcev na prireditvah ob Grohar-
jevem letu. Strinjam se s krajani, da se rekon-
strukcija te ceste vleče že tako dolgo, da je to
že nevzdržno, in da je bila smučišču na Sori-
ški planini in turizmu v Sorici povzročena
velika gospodarska škoda. Na direkciji so
nam obljubili, da bodo še letos izvedli razpis
za četrto, zadnjo fazo obnove, ki naj bi se po-
tem zaključila do konca leta 2013.”

V Sorici bo letos izjemoma potekala tudi
slovesnost ob občinskem prazniku ...

”Tako je. Prireditev je bila zadnja leta v
športni dvorani v Železnikih, ob Groharjevem
letu pa jo bomo izvedli v novi kulturni dvora-
ni v Sorici, ki se bo ob tej priložnosti preime-
novala v Groharjevo dvorano. Ker gre za
manjšo dvorano, bomo na prireditvi letos po-
delili le občinska priznanja, odličnjake pa
bom izjemoma sprejel v sejni sobi na občini.”

Ana Hartman

Mihael Prevc, župan Občine Železniki

Stiska kljub novim oddelkom
Pri vrtcu v Železnikih so začeli graditi prizidek za dva oddelka, enega pa urejajo še 
v prostorih šole. Kljub novim oddelkom jeseni ne bodo mogli sprejeti vseh otrok.

Pri vrtcu v Železnikih bo Gradbeno podjetje Tržič do konca avgusta zgradilo prizidek z dvema oddelkoma.

Mihael Prevc
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Železnikarske novice

Železniki - Prvo majsko soboto so se pred
Krekovo kočo na Ratitovcu srečali udeležen-
ci priljubljene rekreativne akcije Prijatelj Ra-
titovca, ki jo prireja Planinsko društvo za Sel-
ško dolino. Na srečanju so razglasili rezulta-
te lanske akcije, ki je potekala že dvajseto
leto. Lani je normo petnajstih vzponov izpol-
nilo 474 pohodnikov, ki so se v knjigo na Ra-
titovcu vpisali 21.579-krat. Zmagovalca sta
bila Zofka Tolar in Franc Čufar, ki sta bila
na vrhu vsak dan, sledili pa so jima Marjan
Benedik, Anton Kalan, Janko Gruden, To-
maž Eržen, Brane Dolinar, Cveta Rehber-
ger, Alojz Benedičič in Sašo Potočnik.

Priznanja so podelili tudi pohodnikom, ki
so se v vseh letih akcije na Ratitovec povzpe-
li tisoč oz. večtisočkrat. Marjan Benedik je
lani dosegel pettisoči vzpon, sledita mu Tone
Kalan in Tomaž Eržen s po štiri tisoč vzponi,
Franc Trojar pa jih ima tisoč manj. Veroni-
ka Benedičič, Rafael Lotrič in Tomo Vr-
hunc so lani dosegli dvatisoči vzpon, Mirko
Kristan, Tadeja Šuštar, Franc Demšar in
Miro Jeram pa tisoč vzponov.

Prijatelj Ratitovca je že vrsto let najbolj pri-
ljubljena rekreativna akcija v Selški dolini. V

vpisnih knjigah se je v dvajsetih letih nabra-
lo kar 240.439 vpisov, planincev, ki so v ak-
ciji sodelovali vsaj eno leto, je bilo 1.107.
Med njimi jih je štirinajst normo izpolnilo
prav vsa leta, na nedavni prireditvi na Rati-
tovcu pa so jih nagradili s posebnimi spomin-
skimi značkami. To so Matej Tušek, Drago
Trojar, Tomaž Thaler, Jože Šturm, Janez
Šolar, Tone Šinkovec, Ciril Pleško, Alojz
Koblar, Lojze Jelenc, Pavle Habjan, Meta
Habjan, Rado Goljevšček, Majda Bogataj
in Franc Benedik. Kot zanimivost dodajmo,
da je pred dvajsetimi leti v prvi akciji sodelo-
valo 42 pohodnikov, ki so se na Ratitovec
povzpeli 1.108-krat, največ udeležencev pa je
bilo leta 2009, in sicer 508, v vpisno knjigo
pa so se vpisali 23.419-krat.

Že sedem let vsak dan 
na Ratitovcu

Med udeleženci zadnja leta še posebej iz-
stopa Zofka Tolar s Križne Gore, ki se v knji-
go na Ratitovcu neprekinjeno vpisuje že sko-
raj 2.600 dni zapored, vse od 3. maja 2004.
Na vprašanje, kaj jo že sedem let vsak dan

vleče na hrib nad Železniki, je 58-letna upo-
kojenka s Križne Gore odvrnila, da so vzpo-
ni na Ratitovec postali navada, s katero začne
dan. Od doma se odpelje okoli pete ure zju-
traj, ob pol šestih pa se s Prtovča na okoli ti-
soč metrih nadmorske višine odpravi proti
Ratitovcu na 1.667 metrih. ”Na poti poslušam
petelinčka, včasih srečam zajčka, drugič
gamsa ... Narava je čudovita, sončni vzhodi
prav tako, lepote večkrat fotografiram s tele-
fonom. Za vzpon in vrnitev ponavadi potre-
bujem uro in pol, moja hoja je bolj ‘uživa-
ška’,” je pojasnila Zofka.

Vzponi pa niso vedno tako prijetni, še zlasti
v zimskih razmerah je treba veliko vztrajno-
sti in trme. ”Včasih je treba gaziti, ‘krpljati’,
letos je bilo pogosto gladko, zato smo precej
uporabljali dereze. V res hudih razmerah se
slišimo z drugimi pohodniki in se skupaj od-
pravimo proti vrhu. Tako je precej lažje, vsak
nekaj časa gazi naprej, pa tudi bolj varno, saj
nam pretijo tudi snežni plazovi,” pravi Zofka.
Ob vprašanju, do kdaj bo še dan za dnem
osvajala Ratitovec, se nasmehne: ”Bomo vi-
deli ... Dokler bo zdravje.”

Ana Hartman

Prijatelji Ratitovca že dvajset let
V jubilejni, dvajseti akciji Prijatelj Ratitovca je sodelovalo 474 pohodnikov. Med njimi še posebej izstopa

Zofka Tolar s Križne Gore, ki se že od 3. maja 2004 vsak dan povzpne na Ratitovec.

Novi direktor potrebuje še soglasje svetnikov
Železniki - Za mesto direktorja Javnega zavoda Ratitovec se je na

razpisu potegovalo deset kandidatov, med njimi pa je svet zavoda
sredi maja izbral Gregorja Habjana iz Selc. Leta 1973 rojeni Hab-
jan je ta čas zaposlen kot profesor športne vzgoje in specialnih pred-
metov v Zavodu za slepo in slabovidno mladino Ljubljana. ”Habjan
je štiri leta član sveta zavoda, zato pozna delovanje zavoda in tudi
njegove probleme,” pravi predsednik sveta zavoda Uroš Šinkovec.
Soglasje k imenovanju Habjana za novega direktorja je že dala tudi

komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, v četrtek pa
bodo na seji o tem odločali še občinski svetniki. Če ne bo zapletov,
bo Habjan s prvim septembrom zamenjal dosedanjo direktorico
Magdaleno Rejec (tudi ta se je prijavila na razpis) in za štiri leta
prevzel vodenje zavoda, ki upravlja železnikarski plavalni bazen,
muzej, športno dvorano in park ter dva lokala. ”Delo direktorja bo
zelo zahtevno in odgovorno, še vedno pa sem prepričan, da se zavod
z objekti, ki jih upravlja in trži, lahko izkoplje iz rdečih številk in po-
sluje s pozitivno ničlo. Menim, da bo novi direktor kos tej nalogi,”
pravi župan Železnikov Mihael Prevc. A. H.

Pohodniki, ki so se v lanski akciji uvrstili med prvih deset. Manjka Brane Dolinar. Zofka Tolar se že od 3. maja 2004 vsak dan povzpne na Ratitovec.
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Gorenja vas - Ta mesec se je začela obno-
va Neškove brvi v Gorenji vasi, ki jo obči-
na obnavlja s pomočjo evropskih sredstev.
Brv je bila v minulih dneh porušena. Koli-
ko časa bo potekala gradnja in zakaj se je
občina podala v to investicijo, smo vpraša-
li župana Milana Čadeža:

”Približno tri leta smo čakali na rezultate
razpisa čezmejnega sodelovanja z Italijo
(Slow turizem), na katerem smo uspešno
kandidirali s projektom obnove Neškove
brvi, ki je bila zaradi njene dotrajanosti nuj-
no potrebna. Neškovi brvi bomo dali podobo,
kot jo je imela do leta 1926, ko jo je odnesla
povodenj in so postavili novo, prej pa je bila
pokrita, kot je bila večina brvi na Poljanski
Sori. Seveda bo brv nekoliko posodobljena,
vendar grajena tradicionalno. Investicija je
vredna skoraj 180 tisoč evrov, dve tretjini gre
na račun prejema evropskega denarja. Posta-
vitev brvi je prilagojena bodoči obvoznici
Gorenja vas, dela pa bodo zaključena avgusta
letos.”

Ta mesec ste na občini prejeli uporabno
dovoljenje za Gospodarsko cono Dobje. Ali
to pomeni, da lahko investitorji začnejo
graditi?

”To pomeni, da je občina naredila vse, da bi
investitorji lahko začeli graditi - zemljišča v
Gospodarski coni smo v celoti komunalno
opremili in za komunalno opremo tudi prido-
bili uporabno dovoljenje. V teh dneh bomo
podpisali še zadnjo pogodbo z investitorjem,
s podjetjem Polycom, vsi trije investitorji, ki
smo jih izbrali na razpisu, pa bodo lahko za-
čeli graditi takoj po pridobitvi gradbenega
dovoljenja.”

V minulih letih ste v občini odprli števil-
ne nove oddelke vrtcev, letošnji vpis pa
kaže, da bo prostora znova premalo. Kaj
boste ukrenili?

”Naredil bom vse, da bodo imeli vsi otroci,
katerih starši bodo potrebovali varstvo, to
tudi zagotovljeno. Ta misel se vleče kot rde-
ča nit skozi moje županovanje in tako bo tudi
ostalo. Trenutno število prijavljenih otrok
kaže na zavrnitev 45 otrok, vendar so všteti
tudi otroci (29), ki po kriteriju starosti še ne
izpolnjujejo pogojev za septembrski vpis.
Dokončno število otrok, ki jih septembra ne
bo mogoče sprejeti v vrtce, bo znano šele po
podpisu pogodb o vključitvi otrok v vrtec.”

Skupaj s Heliosom boste obnovili vaški
vodnjak na Hotavljah. Bo po zgledu Gore-
nje vasi tudi tu urejeno vaško središče?

”Trudimo se, da bi po vseh središčih kra-
jevnih skupnosti poudarili neko tradicionalno
značilnost. Najprej smo se lotili tistih, ki jih
je lažje speljati, torej hitro in z malo denarja,
sicer pa pripravljamo dokumente tudi za dru-
ga središča. Na Hotavljah vaščani želijo z ob-
novo vodnjaka znova oživiti vodnjak in upo-
rabo vode. Vodnjak bo pomembno prispeval
k oživitvi pristnega starega vaškega jedra,
vključen pa bo tudi v vodno učno pot, ki bo
pripomogla k dvigovanju zavesti o pomemb-
nosti pitne vode danes in o načinu pridobiva-
nja vode v preteklosti. Vaščani so zato zbrali
podatke o vodnjaku ter pripravili dokumenta-
cijo za razpis Heliosa in Ministrstva za oko-
lje in prostor, na katerega je uspešno kandidi-
rala občina. Pri obnovi vodnjaka bodo sode-
lovali domači obrtniki z uporabo tradicional-
nih veščin, kot so kovaštvo, slamokrovstvo,
tesarstvo, za obnovo pa se bodo uporabili lo-
kalni materiali.” 

Znova ste v središču pozornosti slovenske
javnosti, pred meseci z meteoritom, sedaj
z malim medvedkom iz Podvrha. Bo obči-
na pomagala lastniku, da Medko ostane
doma?

”Obiskal sem Agencijo RS za okolje, o tem
smo se pogovarjali in niso imeli prav nič pro-
ti, da Medko ostane doma. Tudi Logarjevim
sem povedal, da bi občina lahko pomagala s
financiranjem projektov pri izgradnji zavetiš-

ča. Toda nato je prišla zahteva inšpekcije po
hitri ureditvi zavetišča, Logarjevi pa so spo-
znali, da zavetišča ne morejo urediti v tako
kratkem času. Njihova odločitev je, da Med-
ka ne obdržijo, kar razumem in spoštujem.
Sicer pa drži, naša občina je bila na njihov ra-
čun in račun Medka v središču pozornosti.”

Kdaj se bo začela obnova čistilne napra-
ve v Gorenji vasi, iz katere se zaradi pre-
obremenjenosti občasno širi smrad?

”Žal je res tako, vendar smo morali ponovi-
ti razpis, ki ga morata pregledati še dve vlad-
ni službi. Na prejšnji razpis se je pritožil ne-
izbran izvajalec, tokratni razpis pa naj bi bil
končan konec maja. Z deli se bo predvidoma
začelo letos, zaključilo pa v letu 2012. Vzrok
za smrad ni le v preobremenjenosti temveč
tudi v sestavi odpadnih vod, ki pritečejo na
čistilno napravo, zato bo potrebno urediti za-
deve tudi na izvorih odpadnih voda.”

Ste poslanec Državnega zbora RS in
hkrati župan, dvojna funkcija pa po no-
vem ne bo več mogoča. Vi ste glasovali
proti tej odločitvi, kako pa se boste odloči-
li ob izteku poslanskega mandata?

”Odgovorno bom opravil funkcijo poslanca
do konca mandata in enako tudi funkcijo žu-
pana. Spoštujem obe funkciji, saj sem bil na
obe izvoljen z veliko podporo volivcev.”

Boštjan Bogataj, 
foto: Denis Bozovičar

Milan Čadež, župan občine Gorenja vas - Poljane

Neškova brv bo nared do jeseni
Gradbinci so Neškovo brv že podrli, v gospodarski coni Dobje pa je vse nared 

za gradnjo. Bo treba graditi tudi nove oddelke vrtcev?

Neškove brvi trenutno ni, nova pa bo zgrajena z mislijo na tradicionalno gradnjo v Poljanski dolini in 
prilagojena novi obvoznici Gorenja vas. 

Milan Čadež
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Gorenja vas - Projekt Duša tematskih poti
sta društvi začeli izvajati marca, sofinanciran
pa je iz projektov Leader, Evropa investira v
podeželje in občinskega proračuna. Namen
projekta je, da tako čebelarji kot Žirovskarji
obstoječi poti obnovijo, nadgradijo in pripra-
vijo različne animacije oziroma jima vdahne-
jo dušo. 

Lucija Kavčič iz Turističnega društva Ži-
rovski Vrh priznava, da obe poti (Pot skozi
Zalo in Čebelarska pot) nista najbolje obiska-
ni, zato želijo ta trend obrniti in kraje pod
Blegošem in v Žirovskim Vrhom pokazati v
drugačni luči. Poti sta sicer označeni z mar-
kacijami, drugih vsebin pa ne vključujeta:
”Razen tega, da bosta po zaključku projekta
obe poti bolj zanimivi, pa pričakujemo, da se
bodo tako člani kot tudi drugi prebivalci bolj
povezali med seboj, obiskovalci pa seznanili
z lepoto, zgodovino in tradicijo kraja ter pri-
jaznimi ljudmi.”

V sklopu projekta bosta obe društvi izvedli
več tematskih delavnic s pripravo vsebin ig-
ranih in stacionarnih animacij (predstavitve-
ne table pod kozolčki), izdelave rekvizitov in
scene, izdelali bodo tudi kostume, krajši
predstavitveni film, izdali tudi tiskani vodič v

nakladi tri tisoč izvodov. ”Animacije bodo iz-
delane na temo Tavčarjevega dela V Zali ozi-
roma pripovedi Kaplana Andreja o Amandu-
su, ki je v teh krajih lovil medveda,” pojas-
njuje Lucija Kavčič. Pilotna izvedba oboga-

tene Čebelarske poti bo že to nedeljo, ko se
bodo pohodniki ob 9. uri zbrali v Srednji vasi
na kmetiji Jakuc. Projekt je skupno vreden 16
tisoč evrov. 

Boštjan Bogataj

Čebelarji vabijo že v nedeljo
Čebelarsko društvo Blegoš in Turistično društvo Žirovski Vrh sodelujeta pri projektu Duša tematskih

poti. Prve novosti na Čebelarski poti bodo čebelarji pokazali že to nedeljo, 5. junija. 

Pot skozi Zalo (na sliki) in Čebelarska pot bosta poslej živeli večkrat na leto in imeli bogati vsebini, ki naj bi
privabili več obiskovalcev.

Gradnja igrišča bo dražja
Sovodenj - Športno igrišče na Sovodnju, ki ga sofinancirajo evrop-

ski skladi, investitorjem, gradbincem in sosedom povzroča sive lase.
Težko pričakovano športno igrišče na Sovodnju so začeli graditi v
prvih dneh maja. Gradnjo pa so kmalu začele spremljati težave - pla-
zenje tal. Najbolj se plazenje pozna na bližnji hiši Šegovih, kjer sta
vrt in dvorišče spolzela za 15 centimetrov, in pod cesto v Novo Ose-
lico, kjer bo treba urediti približno 30-metrski pas pod cesto in tudi
samo cestišče.

”Ne, strahu, da bi hiša zgrmela na igrišče, nimam, priznam pa, da
se je žena zelo ustrašila, tudi spiva težko,” nam je povedal sosed no-
vega igrišča Janez Šega. Hiša stoji na drugih temeljih kot pa (tudi nji-
hov) oporni zid pod njo, ki se je premaknil, z njim pa tudi dvorišče in
vrt. ”Težave so v nasipnih materialih, ki se v vseh teh letih niso do-
bro sprijeli in so zato začeli plaziti,” pojasnjuje Bernard Strel iz ob-
činske uprave, hkrati tudi nadzornik gradnje. Po geoloških raziskavah
so ugotovili, da sta na mestu gradnje kar dva zastarela plazova.

”Spodnji plaz smo pričakovali in ga saniramo s tirnicami, zgornji,
pod hišo družine Šega, pa nas je presenetil, saj je začel plaziti po iz-
kopu platoja za igrišče. Na srečo plazi pod hišo, sam objekt pa ne in
ni ogrožen,” pojasnjuje Strel. Sanacije so se lotili tako, da so tudi tu
zabili tirnice, ob obstoječi oporni zid bodo zgradili gredo in dodaten
oporni zid, z njim pa bodo še s sidri stabilizirali obstoječi zid. 

Sanirati bo potrebno tudi del zemljišča pod cesto, ki vodi v Novo
Oselico, saj se je polovica ceste povesila, tik pod njo pa utrgal še del
zemljine. Gre za približno tridesetmetrski pas, ki ga bo občina sani-

rala v sklopu gradnje igrišča. Zaradi nepredvidenih del se bo projekt
gradnje športnega igrišča podražil za približno 50 do 70 tisoč evrov,
skupaj na okoli 430 tisoč evrov. Kljub temu je župan Milan Čadež
odločen, da bo igrišče zgrajeno, čeprav morda s krajšim časovnim
zamikom: ”Krajani Sovodnja in osnovnošolci bodo prišli do igrišča,
ki bi ga težko zgradili kjerkoli drugje v vasi.” 

Boštjan Bogataj

Gradnja športnega igrišča na Sovodnju se bo zaradi nepredvidenega plazenja
tal nekoliko zavlekla, predvsem pa podražila.
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Škofja Loka - Nadaljujejo pa se tudi že prej
začete naložbe, nekatere so povezane tudi z
ekologijo, ki je aprila in maja predstavljala
”zeleno nit” aktivnosti v Škofji Loki. Akcija
Loško je ekološko je bila akcija, sedaj pa se
začenja gibanje s ciljem, da občina v vseh po-
gledih postane kar najbolj ekološka, pričaku-
je župan Miha Ješe.

Bi lahko rekli, da je z ekologijo povezana
tudi investicija v komunalno infrastruktu-
ro v Vincarjih?

”Vincarje si zaslužijo, da se enkrat dokonč-
no uredi tamkajšnja komunalna infrastruktu-
ra, od nove vodovodne napeljave do ureditve
kanalizacije in hkrati tudi vseh drugih omre-
žij. Sicer pa ta projekt ni nekaj novega, saj je
bil v pripravi že nekaj let, sedaj je prišlo do
potrditve in do odobritve evropskih sredstev
za izvedbo projekta, ki bo dobil za 980 tisoč
evrov evropskega denarja.”

Kako so uspeli vaši dogovori s Slovenski-
mi železnicami glede ureditve škofjeloške
železniške postaje?

”Šlo je za dve vrsti pogovorov Občine z
vodstvom Slovenskih železnic: eno je ureja-
nje režima parkiranja, ki na železniški posta-
ji v prihodnje ne bo več brezplačno. Dolgo-
ročni cilj pa je ureditev perona, ki je sedaj
zelo ozek, kar zlasti ob srečanju dveh vlakov
predstavlja veliko nevarnost. Sam peron in
podzemski dohod do njega nista tolikšen
strošek, pač pa je večji problem, ker je treba
en tir umakniti in rekonstruirati celotno že-
lezniško progo v dolžini skoraj tisoč metrov.
To bi stalo 10 milijonov evrov in to bi kazalo
čim prej vključiti v državni proračun.”

Kako se uresničujejo ostali evropski pro-
jekti?

”Evropski denar je predviden za parkirišče
na Nunskem vrtu, največji projekt pa je ure-
ditev projekta Urejanje porečja Sore, kjer tre-
nutno čakamo na odgovor komisije za izbiro
izvajalca, izbran je bil tudi že nadzornik.”

Kako boste reševali prostorsko stisko
škofjeloških vrtcev, kamor je za jesen zno-
va vpisanih preveč otrok?

”Sto deset otrok ostaja po spomladanskih
vpisih nerazporejenih. To nameravamo do je-
seni rešiti z obnovo vrtca Rožle na Trati z
dvema novima oddelkoma. Za dve dodatni
enoti smo se dogovorili tudi na Bukovici
(lastnica stavbe je KGZ Škofja Loka, občina
bo z vrtcem najemnica), pogovarjamo pa se
tudi o razširitvi v Retečah, in sicer za štiri od-
delke. To je območje, kjer je predvidenih še

precej poselitev, zato želimo otroško varstvo
na dolgi rok celovito rešiti in naj bi otroci, ki
gravitirajo na šolo v Retečah, tam imeli tudi
vrtec. To se sklada tudi z našo filozofijo o
otrokom in staršem prijaznejši decentraliza-
ciji otroškega varstva.” 

Trenutno stisko pa naj bi reševali tudi
zasebni vrtci. Boste s koncesijo omogočili,
da bodo imeli otroci enake pogoje kot v
javnih vrtcih?

”Za zasebnima vrtcema Sončni žarek in Du-
hec sedaj nastaja še tretji vrtec v Bodovljah. Če
bodo zaprosili za koncesijo, jo bomo tudi dali,
saj ne želimo, da bi bili otroci v primerjavi s ti-
stimi v javnih vrtcih v slabšem položaju, saj
morajo zasebni vrtci delati na enaki strokovni
ravni kot javni. Pri koncesiji sicer občina ne za-
gotavlja stoodstotnega pokrivanja stroškov,
vendar so pogoji vsaj približno enaki.”

Ste za knjižnico že našli ustrezen prostor?
”Možnosti, kamor naj bi se preselila knjižni-

ca, je več, prednostno pa bomo skušali prese-
liti mladinski oddelek vsaj na začasno lokaci-
jo. Imamo pa že nekaj cenitev za druge loka-
cije, kjer bi lahko uredili knjižnične prostore.
Zanjo imamo sicer prostor že predviden v ne-
kdanji vojašnici, a finančni strošek te zidave je
ogromen in si ga v današnjem času in ob dej-
stvu, da je že urejanje porečja Sore velik inve-
sticijski zalogaj, ne moremo privoščiti.”

Na občino in tudi na javnost se obračajo
prebivalci Gorajt, ker cesta mimo njihovih
hiš postaja obvoznica za Podlubnik in Sel-
ško dolino. Kako boste reševali ta problem?

”Ta cesta je bila ob konicah že od nekdaj
obvoznica in ker je javno dobro, se imajo
ljudje pravico tam voziti, treba pa je poskrbe-
ti za takšno ureditev prometa, da bo za vse
najbolje in najbolj varno. S tem se sedaj
ukvarjamo na občini. Menimo, da bi bilo tre-
ba do telovadišča narediti pločnik in urediti
cesto tako, da bo hitrost ne le omejena, tem-
več tudi cestišče prilagojeno tej omejitvi. K
reševanju problema bomo vključili tudi kra-
jevno skupnost, saj morajo imeti domačini
vpliv na reševanje problemov.”

Bi severna obvoznica rešila ta problem?
”Bi. Do konca leta nameravamo narediti

idejni projekt in severno obvoznico umestiti
v prostor.”

Kaj pričakujete v zvezi s turizmom v
Škofji Loki? Loko ste nedavno predstav-
ljali v češkem Taboru, pa Avstrijcem med
skupnim kolesarjenjem, nazadnje tudi v
Franciji ...

”V Franciji smo se vključili v združenje
Douzelage (v francoščini to pomeni ducat),
ki je prvotno združevalo dvanajst mest iz dr-
žav tedanje Evropske skupnosti, sedaj ima že
24 članov. Gre za mesta z zgodovinskim po-
reklom, ki jih združuje tudi to, da so zelo ak-
tivna na turističnem in ekološkem področju.
V to družbo je bila povabljena tudi Škofja
Loka, ki jo kot tako želimo tudi predstaviti.
To pomeni, da bomo tudi tu iskali svoje niše
za nove potencialne turiste. Na velike turi-
stične borze mi ne moremo priti, ker smo fi-
nančno in nastanitveno premajhni. Sami mo-
ramo najprej izboljšati naš program: še več
mora biti kulture, predstaviti moramo mož-
nosti zdravega preživljanja prostega časa in v
zvezi s tem najti investitorje, ki bodo priprav-
ljeni vložiti svoja sredstva v gradnjo hotelov
v Škofji Loki. Trenutno imamo vsaj tri zelo
primerne lokacije: eden od hotelov je že sko-
raj narejen (ob kmetijski zadrugi) in išče
upravljavca, za enega je v pripravi postopek
pridobitev gradbenega dovoljenja (lastnik
Lokateks), eden pa je tudi na lokaciji, kjer bi
lahko lepo nadomestil nekdanjo Krono. Naj-
prej je treba vsebinsko obogatiti Loko, nato
pa mora tudi občina pripraviti dobro okolje
za investitorja, čigar vložek se bo lahko povr-
nil in bo na dolgi rok lahko dobro posloval.” 

Kaj pa sedanji hotel: bo še kdaj hotel?
”O tem se dogovarjamo z lastnikom. Ni bis-

tveno, da bi bil tam ravno hotel, važneje je,
da ne bi bilo degradirano območje, kakršno
je sedaj. Tudi knjižnica bi sodila tja, le vložek
bi bil ogromen.”
Danica Zavrl Žlebir, foto: Gorazd Kavčič

Miha Ješe, župan občine Škofja Loka

Prednostna pozornost vrtcem
Ta mesec v občini Škofja Loka namenjajo največjo pozornost reševanju prostorske stiske

v vrtcih, nato se bodo lotili ureditve in prevetritve drugih družbenih dejavnosti.

Župan Škofje Loke Miha Ješe pred kolesarjenjem 
z Rovtarji
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Miha Ješe
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Kot pravi Andreja R. Megušar z Občine
Škofja Loka, je projekt Ne-odvisen.si široka
slovenska kampanja, ki se bori proti različ-
nim sodobnim zasvojenostim. Njen namen je
otroke, mladostnike in odrasle ozaveščati o
različnih pasteh zasvojenosti in usmerjati k
zdravemu načinu življenja. Občina je kampa-
njo organizirala v sodelovanju z Zavodom 7
iz Nove Gorice. ”Je utečen, preverjen, uspe-
šen program, ki doseže svoj namen. Ni suho-
paren, ampak zanimiv in privlačen za otroke
in mladino, ki jih uspe animirati k sodelova-
nju,” pravi Megušarjeva. 

V programu je bilo za vsakogar nekaj: otro-
ci od 5. do 9. leta starosti so prek interaktivne
predstave Jaka išče nov dan pridobivali spo-
znanja o zdravju, igri, knjigi, odgovornosti in
medosebnih odnosih. Vsak otrok je prejel
tudi namensko brošuro z igro in zgodbico, do-
bili so domačo nalogo in vsaka je bila nagra-
jena. Mladostniki od 10. do 12. leta starosti so
s strokovnjakom in moderatorjem v interak-
tivnem druženju prek video stripa Zarja in
Svit s prijatelji sprejeli sklop sporočil o spre-
jemanju samega sebe, odgovornosti, pasteh
zasvojenosti, prostem času in medosebnih od-
nosih. Vsak mladostnik je prejel knjižico na-
čel To sem jaz/To je moj prosti čas/To je moja
odgovornost /To so moji cilji. Starejšim mla-
dostnikom od 13. do 18. leta starosti je mode-
rator ob interaktivnem druženju in menjava-
nju vlog spodbujal občutek odgovornosti, sa-
mostojnosti in pozitivne samopodobe. 

Na delavnicah, ki so dopoldne potekale v
dvorani na Trati, so sodelovali po triadah
osnovnošolci vseh škofjeloških osnovnih šol,
program je bil na voljo tudi za učence Šolske-
ga centra Škofja Loka in Gimnazijo Škofja
Loka. Kot pravi Megušarjeva, je bil odziv ve-
lik, vseh udeležencev je bilo več kot dva tisoč. 

Večerni program v Sokolskem domu pa je
bil namenjen odraslim. Sodeloval je tudi Ju-
rij Zrnec, ki je prek video zaslona soustvarjal
humorne situacije in jih veselo krmaril skozi
resne tematike. V družabnem delu so starši in
ostali zainteresirani odrasli govorili o zahrb-
tnih pasteh odvisnosti ter obudili pozabljene
vrednote - ljubezen, spoštovanje, prijateljstvo
in zaupanje. Vodeno diskusijo je oblikoval
vodja kampanje Bojan Kodelja ter strokov-
njaki Vlasta Nussdorfer, Tone Kladnik, tera-
pevt na področju zasvojenosti z alkoholom,
terapevt Miha Kramli, predstavnica RS Fani
Čeh in predstavnik policije.

Danica Zavrl Žlebir

Za zdravo življenje brez odvisnosti
Okoli dva tisoč mladih je sodelovalo v projektu Ne-odvisen.si, ki so ga v Škofji Loki pripravili 

v okviru akcije Loško je ekološko.

Odličen odziv otrok in mladostnikov na akcijo Ne-odvisen.si

V sredo, 25. maja, je na škofjeloškem pisanem Placu potekal že če-
trti Oder mladih, ki ga je Občina Škofja Loka pripravila v okviru Pi-
sane Loke v sodelovanju z učenci in učitelji vseh štirih osnovnih šol:
OŠ Cvetka Golarja, OŠ Ivana Groharja, OŠ Jela Janežiča, OŠ Škof-
ja Loka - Mesto in letos prvič tudi z Gimnazijo Škofja Loka. ”Na-
men odra mladih je predstaviti živahno dogajanje in kakovostno
ustvarjanje na vseh škofjeloških šolah na osrednjem škofjeloškem
prizorišču in največjem škofjeloškem odru, tudi zato, da kar najšir-
ša javnosti lahko vidi, kaj vse se dogaja za šolskimi zidovi. Da naše
šole ne podajajo le obvezne šolske snovi, pač pa, da je šola z razvi-
timi in pestrimi oblikami zunajšolskih dejavnosti pravi laboratoriji
živahne kreativnosti. Pokazali so nam tisto, kar delajo najbolje - tudi
zato, ker to delajo najraje ... Šole, združene v tem skupnem raznoli-
kem zabavno-kulturnem programu, so se nam predstavile s plesom,
pesmijo, poezijo. Nastopil je celo popularni gimnazijski band The
Nipple people. Petčlanska rock skupina nam je v zaključku priredi-
la pravi mali samostojni koncert. Program sta povezovala (dva) škof-
jeloška gimnazijca, ki sta kar nekajkrat nasmejala občinstvo,” je po-
vedala koordinatorka Tinka Frakelj z Občine Škofja Loka. ”Na

sončno pomladno sredo je tako Mestni trg kipel od mladostne ener-
gije. Bilo je prijetno in sproščeno druženje in vsi upamo, da ga po-
novimo prihodnje leto.” 

Danica Zavrl Žlebir, foto: Kaja Smole

Mesto je kipelo od mladostne energije

V programu za otroke in mladostnike
so sodelovali: Bojan Kodelja, vodja
kampanje Neodvisen.si, Nataša Grego-
rič, akademska slikarka, ter Milan
Kramli, terapevt in vodja Ambulante za
zdravljenje odvisnosti v Novi Gorici.
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April je bil v Škofji Loki ekološki, maja pa
so se že začele prireditve, ki nakazujejo pes-
tro dogajanje v prazničnem juniju. Javnosti
so jih predstavili župan občine Škofja Loka
Miha Ješe s sodelavcema Jernejem Tavčar-
jem in Andrejo R. Megušar ter Rokom Ši-
mencem iz Razvojne agencije Sora. 

Prejšnji teden je bil teden obrti in podjetniš-
tva, v soboto pa podjetniška tržnica, medtem
ko se je včeraj začel deveti Teden podeželja
na Loškem. ”Kmetije na Škofjeloškem so ve-
like povprečno pet haktarjev, s čimer je težko
preživeti, zato se mnoge ukvarjajo z dopol-
nilno dejavnostjo, s čimer je naše območje v
slovenskem vrhu,” je povedal Rok Šimenc.
”152 kmetij na Škofjeloškem se ukvarja s
334 dopolnilnimi dejavnostmi. Tudi z blago-
vno znamko Dedek Jaka in babica Jerca, ki
promovira domače pridelke in izdelke, smo
pripomogli, da ljudje s kmetij bolje živijo.” V
okviru tedna podeželja bo danes predavanje o
malih čistilnih napravah, jutri o pomenu
mesa v zdravi prehrani s poudarkom na lo-
kalnih dobaviteljih, v soboto bodo povabili
na ogled ene od čistilnih naprav, takrat bo v
starem delu Škofje Loke tudi tržnica kmetij-
skih pridelkov in izdelkov. Popoldne pa vabi-
jo na pohod po Rupnikovi liniji in spust v
utrdbo Hrastov grič. V nedeljo bodo teden
podeželja zaokrožili s pohodom po čebelar-
ski poti mimo Sv. Urbana in s petim sreča-
njem harmonikarjev čebelarjev.

Leto ribe Faronike
Letošnje prireditve v Škofji Loki pomemb-

no zaznamujeta dve obletnici: stoletnica smr-
ti slikarja impresionista Ivana Groharja in
petstoletnica velikega potresa. Pred kratkim
je bilo ob petstoletnici predavanje Ivana Flor-
janca Riba Faronika - utrinek iz slovenske
kozmogonije in njene premene v umetniški
ustvarjalnosti 20. stoletja. Dogodki ob petsto-
letnici potresa potekajo v znamenju ribe Fa-
ronike (ta naj bi po legendi z zamahom svoje
dvojne repne plavuti povzročila tresenje zem-
lje): 22. junija bodo v Sokolskem domu odpr-
li gostujočo razstavo Anno Domini 1511 -
Idrija, ki jo je pripravil idrijski muzej, 26. ju-
nija bodo odprli tematsko pot loških gradov,
27. junija pa bodo pripravili mednarodni stro-
kovni posvet Razvoj mest na ruševinah prete-
klosti, kjer bodo sodelovali predstavniki iz
mest Freising, Maasmechelen, Idrija, Želez-
niki in Sovodnje ob Soči, je povedala Andre-
ja R. Megušar.

Historial z obiskom freisinškega
škofa

Lani je Venerino pot nadomestil zgodovin-
ski festival Historial, pregled bogate zgodo-
vine na Loškem, ki bo letos potekal od 25. do
28. junija, prirejata ga Občina Škofja Loka in
Razvojna agencija Sora skupaj še z devetnaj-
stimi soorganizatorji. V mestu bo ob tej pri-
ložnosti rokodelski sejem z izbranimi starimi
obrtmi, povorka s sprejemom freisinškega
škofa, z delavnicami, rokodelnicami in igra-
rijami, vsak večer pa bo festival stare glasbe
in plesa pod imenom Musica Locopolitana.
Pri petsto let stari Nacetovi hiši bodo pripra-
vili lokostrelski obračun in lončarsko delav-
nico, na gradu bo predstava Krvava rihta.

Kulturno-umetniških dogodkov pa bo juni-
ja še več. Tradicionalno že prirejajo O’glas-
beno Loko, ko po mestu nastopajo učenci
škofjeloške glasbene šole, gostujejo pa učen-
ci glasbene šole iz Freisinga. Letos bo
O’glasbena Loka 10. in 11. junija. V Škofji
Loki je tudi sicer veliko glasbe. Vse leto po-
teka mednarodni cikel koncertov, drugi
sklop zaokrožujejo v maju in juniju. 11. in
12. junija sta koncerta v cerkvi v Papirnici in
v Logu nad Škofjo Loko, prvi je orgelski,
drugi kitarski.

Ob prazniku glasbena noviteta
Dan državnosti bo Škofja Loka praznovala

z nastopom Mestnega pihalnega orkestra
Škofja Loka. Mestni godbeniki pa bodo 1. in
2. julija nastopili na mednarodnem festivalu
Loka jo piha, ko bodo godbeniki igrali na
Mestnem trgu in pred Namo. 30. junija pa bo
osrednja prireditev ob občinskem prazniku s
slavnostno akademijo in podelitvijo občin-
skih priznanj. Letošnja posebnost bo krstna
izvedba glasbene novitete Riba Faronika
skladatelja Blaža Puciharja v izvedbi Aka-
demskega pevskega zbora Tone Tomšič, na-
stopila bo tudi balerina Ana Trojar. 

Še nekaj dogodkov napovedujejo za junij:
Škofja Loka bo 17. junija gostila srečanje go-
renjskih izgnancev, odprta bo Loška hiša v
pritličju Žigonove hiše, na Mestnem trgu pa
bodo v sodelovanju s Kmetijsko zbornico
Slovenije odkrili spominsko ploščo priznane-
mu fotografu Gustavu Pircu. Društvo Rovtar-
ji, znano po smučanju in kolesarjenju po sta-
rem, ki se je ravno v soboto predstavilo s sta-
rodobnimi kolesi v središču Škofje Loke, pa
je julija povabljeno na Evropiado v Estonijo.
Enake dogodke bi radi gostili tudi v Škofji
Loki, so povedali sogovorniki.

Danica Zavrl Žlebir

Junij spet bogat s prireditvami
Junijske prireditve so v Škofji Loki že stalnica, tudi letos občanom ponujajo 

živahno dogajanje vse do jeseni.

Andreja R. Megušar, župan Miha Ješe, Rok Šimenc in Jernej Tavčar
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Medijski pokrovitelji:

PRAVA DALMATINSKA KONOBA
LE STRELJAJ IZ LJUBLJANE VAS
RAZVAJA Z DOBROTAMI, 
KOT SO: paški sir, dalmatinski 
pršut, nepogrešljive sardelice, školjke in
škampi, hobotnica v solati, izpod peke in
golaž ... ribji brodet, ribe, pripravljene 
na več načinov, in nepogrešljiva jagnjetina
izpod peke.

PONOSNI SMO TUDI NA NAŠE 
IZVIRNE DOMAČE SLADICE, KOT
SO: dalmatinska rožata s prošekom,
hišni tiramisu, domača panakota z

gozdnimi 
sadeži, hišni
parfait 
(čokoladni
in vanilijev).

TUDI NA LJUBITELJE
MESA IN ZELENJAVE 
NISMO POZABILI, ZELO

OKUSNO VAM 
PRIPRAVIMO: jagnjetino, 

teletino izpod peke ali v krušni peči,

zrezke, rost-
bife ... 
popečena 
bedrčka na
pršutu ...

V pritličju naše konobe Bonaca imamo
osem prijetnih separejev za okoli 
35 oseb. Na vrtu pa sprejmemo do 30
oseb. V prostoru za zaključene družbe, 
v zgornjem nadstropju konobe, 
sprejmemo do 50 oseb.

V TEM PROSTORU LAHKO 
UŽIVATE OB NAŠIH DOBROTAH IN
OB ŽIVI GLASBI ALI DALMATINSKI
KLAPI (po dogovoru). LAHKO 
VAM PRIPRAVIMO MENIJE TUDI 
PO VAŠI IZBIRI ZA RAZLIČNE 
PRILOŽNOSTI (poroke, osebne 
praznike, birme, obhajila, zabave ...)
ALI POSLOVNE SESTANKE IN 
KOSILA OZ. VEČERJE.

(v prostorih nekdanje pivnice Zlate)

Cesta na Svetje 44
1215 Medvode
041/651 838 - 01/361 78 60

Odprto: od 12. do 23. ure
Nedelja: od 12. do 20. ure
Ponedeljek zaprto
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Žiri - V Žireh je za predšolsko varstvo
poskrbljeno v dveh vrtcih, večina otrok 
je vpisanih v javni vrtec ob osnovni šoli.
Skoraj vsako leto se v vrtcih srečujejo z
omejitvijo vpisa. Kako bodo reševali teža-
vo premajhnih kapacitet vrtca, smo vpra-
šali župana Janeza Žaklja:

”Skupno je v vrtcu 260 otrok, zaenkrat pa
kaže, da je zavrnjenih za dober oddelek otrok
ali 23 preveč. Letos smo na novo sprejeli 47
otrok, iz vrtca pa bo v šolo prešlo 49 otrok.
Intenzivno iščemo rešitve, da bi odprli še do-
daten oddelek vrtca. To možnost vidimo pri
nadzidavi šole in pridobitvi novih učilnic. 
Načrtujemo tudi uvedbo ukrepa, da bi staršem
za varovanje otrok doma v prvem starostnem
obdobju (do treh let) občina izplačala podpo-
ro višini 110 evrov mesečno na otroka.”

Ali menite, da se bo zamisel o plačevanju
varstva na domu pri svetnikih prijela, saj
ste letos že uvedli tudi enkratno pomoč za
novorojenčke?

”Idejo so svetniki podprli, tako da sem star-
šem že sprejetih otrok to možnost tudi pred-
stavil, čeprav bomo uradno ta sklep na občin-
skem svetu potrjevali na junijski seji. Ne
vemo pa, ali se bo ukrep prijel, zato moramo
že sedaj razmišljati o dodatnem oddelku, saj
mnogi otroci nimajo možnosti varstva doma.
Ali se bo pobuda prijela, bomo več lahko po-
vedali septembra. Za občino je nenehno šir-
jenje kapacitet velik strošek, lani smo za
predšolsko varstvo iz proračuna namenili 800
tisoč evrov. Vemo, da se temu tudi v prihod-
nje ne bomo mogli izogniti, saj smo sicer 
veseli vsakega novorojenčka v občini in na ta
način tudi pomagamo staršem.” 

S prvim majem ste v občini uvedli spre-
menjen odvoz komunalnih odpadkov za
gospodinjstva. Kako se je prijela novost,
kakšen je cilj sprememb?

”Poskusno smo uvedli nov način zbiranja od-
padkov. Na izvoru, pri gospodinjstvih, smo po-
stavili poleg zabojnika za mešane komunalne
odpadke še zabojnik za embalažo, obvezno je
kompostiranje bioloških odpadkov. Na ekolo-
ških otokih zabojniki za steklo in papir ostaja-
jo, tudi v sortirnici odpadkov na Osojnici je
uveden nov režim - vrata so odprta manj časa,
vendar je urejenost boljša. Iz odzivov občanov
vemo, da smo sprejeli pravo odločitev, čeprav
nekaterim še povzroča nekaj nevšečnosti. Raz-
log je manjša frekvenca odvoza (enkrat meseč-
no), vendar se bomo morali na to navaditi.”

Kakšne cilje želite doseči?

”Država načrtuje spremembo uredbe o rav-
nanju z odpadki, po kateri bo tak način loče-
nega zbiranja obvezen. Žirovci se že dolgo
zavedajo pomembnosti ločenega zbiranja od-
padkov, zato smo lahko tudi zgled drugim,
pomembni pa so tudi stroški. Z doslednejšim
ločevanjem bomo znižali stroške deponira-
nja, za zbrano embalažo takšnega stroška
sploh ni. Sprejeti bomo morali nove cene rav-
nanja z odpadki, ki pa zaradi doslednega lo-
čevanja ne bodo bistveno višje. Lani je sicer
občina iz proračuna pokrila kar tretjino stro-
škov ravnanja z odpadki, kar je nesprejemlji-
vo in onemogoča izvedbo drugih projektov.” 

Pred kratkim se je zaključila obnova mo-
stu pri cerkvi, na vrsti je obnova drugega
mostu. Ali vam je Direkcijo RS za ceste
uspelo prepričati, da bo obnovila tudi 
cesto proti Logatcu?

”Tudi obnovo drugega mostu financira Di-
rekcija, občina je izdala le soglasje za uporabo
obvoznice. V njem smo od izvajalca zahtevali,
da zagotovi normalno prevoznost, in tudi, da 
se v suhem vremenu cesta moči. Za rekon-
strukcijo ceste proti Logatcu pa velja, da bodo
do jeseni izdelali projekte obnove, v prihod-
njem letu pa Direkcija obljublja začetek del.” 

Kako kaže projektu gradnje obvoznice?
”Na Direkcijo smo marca posredovali vse

zahtevane podatke za izdelavo projekta,
Družba za državne ceste pa pripravlja memo-
randum med občino in prometnim ministr-
stvom, v katerem bodo opredeljene obvezno-
sti vpletenih strani. Posredovani dokumenti
omogočajo odprtje proračunske postavke

Obvoznica Žiri v državnem proračunu. Me-
morandum bo opredelil pokrivanje stroškov,
upam, da bo na njej prihodnje leto že nekaj
denarja za pripravo potrebne dokumentacije
za pridobitev gradbenega dovoljenja.”

V Žireh boste končno začeli obnavljati či-
stilno napravo, ki je del projekta Urejanja
porečja Sore. Zakaj je potrebna obnova?

”Izbrali smo najboljšega ponudnika projek-
ta, ki je sicer vreden 1,7 milijona evrov, 85
odstotkov pa bomo pridobili iz evropskih ko-
hezijskih sredstev. Izbrani izvajalec bo pri-
pravil rekonstrukcijo čistilne naprave za 6000
populacijskih enot, gradnja pa se bo začela
jeseni ali spomladi. Obnova je nujna zaradi
zastarelosti sedanje naprave, hkrati bo omo-
gočila izboljšanje rezultatov čiščenja in nove
priključitve. Priključeno bo vse mesto Žiri,
gospodinjstva izven tega območja pa bodo
morala sama poskrbeti za čiščenje odpadnih
voda. V ta namen bomo pri gradnji malih či-
stilnih naprav pomagali na občini, v večjih
naseljih, kot je Breznica, pa iščemo druge
možnosti sofinanciranja.”

Drugi del projekta v Žireh zajema grad-
njo kanalizacije na Dobračevi in v Rakul-
ku, kjer ste zaradi SCT v težavah. Kako
kaže z izbiro novega izvajalca?

”Končno nam je uspelo prekiniti postopek,
saj SCT ni v stanju izpeljati projekta. Začeli
smo z novim razpisom. Žal nismo mogli iz-
brati naslednjega najboljšega ponudnika,
zato se bo izvedba zavlekla v prihodnje leto.”

Boštjan Bogataj, 
foto: Polona Mlakar Baldasin

Janez Žakelj, župan občine Žiri

Kmalu obnova čistilne naprave
Žirovsko čistilno napravo bo izvajalec obnovil za 1,7 milijona evrov, kdaj se bo 

začela gradnja kanalizacije, pa ni znano. 

Z novostjo in doslednim ločevanjem odpadkov bodo prihranili tako Žirovci kot občina. Sortirnica v Osojnici
je po novem odprta manj ur, a bolj urejena. 

Janez Žakelj
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Žiri - Letošnji Slovenski klekljarski dnevi so
znova presegli pričakovanja. Že odprtje je bilo
spektakularno, navdušile so tudi razstave, lite-
rarni natečaj in zaključno tekmovanje. Iz leta
v leto klekljarice v Žiri privabijo več obisko-
valcev. Odprtje v žirovski telovadnici s števil-
nimi znanimi gosti in nastopajočimi, Nežo
Maurer, žirovsko godbo, skupino Lintevern,
Danijelom Rampretom pa tudi čarovnikom
Magic Branetom, mažoretkami, folkloristi in
drugimi plesnimi skupinami, navdušil je tudi
Rok Kosmač, je nakazalo, da Žiri nujno potre-
bujejo večjo dvorano. 

Letošnja osrednja razstava, ki so jo poime-
novali Klekljani obrazi in drevesa, je od prejš-
njega tedna postavljena na Gozdarskem inšti-
tutu Slovenije. ”Sprašujem se, ali je mogoče

ustvariti bolj unikatne čipke v svetovnem me-
rilu,” je navdušen direktor inštituta Mirko
Medved. Za tokratno razstavo so člani društva
porabili približno pet tisoč ur, direktor pa je
prepričan, da mora najti svoje mesto tudi v pa-
lači Združenih narodov v New Yorku. ”Res
smo zelo garali in veliko letali naokoli, vendar
smo zelo zadovoljni z odzivom,” pravi Marica
Albreht, predsednica Cvetk, in nadaljuje:
”Tudi mladi so bili navdušeni, moji nekdanji
učenci so prišli z družinami in sporočali prija-
teljem, naj si pridejo ogledat naša drevesa in
obraze. Nekateri so prišli celo večkrat.” 

Cvetke so tako že drugič poskrbele, da je nji-
hova razstava nekaj posebnega, ne le v Žireh,
ampak tudi čezmejno. Obiskovalce po novem
v Žireh štejejo v tisočih, saj jih je bilo vsaj

dvakrat toliko kot prejšnje leto, tokrat so doga-
janje znali raztegniti čez ves teden. Na Literar-
nem natečaju Obrazi, nakar še drevesa je so-
delovalo 68 literatov iz vse Slovenije. Pesni-
kov je bilo 35, selektorica Ana Porenta pa je
za najboljšo izbrala pesem z naslovom Obrazi
Ane Balantič, ki je prejela zlato čipko. Prozna
dela je prebirala pisateljica Cvetka Bevc, s
svojimi Obrazi pisateljev in pesnikov pa jo 
je najbolj očaral Franjo Frančič. Nagrade sta
podeljevala pisatelja Vasilij-Vasko Polič in 
Peter Rezman, za glasbeno spremljavo do-
gajanja je poskrbel Martin Ramoveš, organi-
zacija literarnega natečaja pa je bila v rokah
Milene Miklavčič.

Nedeljsko tekmovanje, ki ga Cvetke organi-
zirajo že od začetka, je vse bolj priljubljeno.
Tako pri tekmovalcih/tekmovalkah, kot tudi
pri obiskovalcih. Zmaga med članicami je to-
krat ostala doma, saj jo je osvojila Meta
Adam, tudi drugo mesto je osvojila Cvetka
Marjanca Hribernik, tretjeuvrščena Ivanka Tr-
ček pa prihaja iz Novega mesta. Klekljarice
sestre Ivanke so zmagovalke otroške ekipne
tekme, drugo mesto so osvojili Kristalčki iz
Žirov, tretje pa prav tako Žirovke Muhaste
muhe. V posamični konkurenci je med otroci
zmagala Laura Pečelin, druga je bila Agnes
Cankar (obe iz Žirov), na tretjo stopničko pa je
stopila Anja Zupančič iz Novega mesta. 

”Za prihodnje leto imamo polno idej, upam
pa, da nam garanje in odsotnost od doma ne
bo povzročalo preveč težav. Pa vendar verja-
mem v Cvetke, saj nas predvsem ljudje od
drugod zelo cenijo in pravijo, da klekljamo
fantazijo in nedojemljivo. To nas hrani, enako
tudi navdušenje mladih nad klekljanjem,” je še
povedala Marica Albreht in napovedala novo
mojstrstvo za prihodnje leto. Boštjan Bogataj

Tekmovali so tudi otroci v šaljivem klekljanju. Letošnje odprtje Slovenskih klekljarskih dni je bilo spektakularno. / Foto: P. M. B.

Tokratna razstava tudi čez lužo
Obeti, da se bo ob mednarodnem letu gozdov, letošnja razstava Klekljarskega društva Cvetke iz Žirov

tako kot lanska postavljala tudi zunaj slovenskih meja, so vse bolj mogoči. Klekljani Obrazi in drevesa v
palači Združenih narodov v New Yorku?

Letošnje tekmovanje je privabilo veliko število tekmovalk in tudi obiskovalcev.
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V škofjeloških vrtcih za jesen spet ne bo dovolj prostora za vse na
pomladnem razpisu prijavljene otroke. Ravnateljica vrtcev Janja
Bogataj pravi, da je 120 staršev dobilo negativen odgovor. In kje vi-
dijo rešitev? ”Z ustanoviteljem se pogovarjamo o dodatnih kapacite-
tah: dva oddelka naj bi pridobili z adaptacijo vrtca Rožle v Franko-
vem naselju, dva pa na Bukovici, kjer naj bi prostore zanj oddala
kmetijska zadruga. Dolgoročna rešitev pa bi bila kajpada gradnja
vrtca v nekdanji vojašnici, za katerega si želimo, da bi ga čim prej
dobili.”

Kakšni so bili rezultati letošnjega vpisa, sta pojasnila Alojz Boga-
taj in Jernej Tavčar s škofjeloške občinske uprave: ”Skupaj je v vr-
tec na novo vpisanih 316 otrok; od tega 230 za prvo starostno skupi-
no (od 11 mesecev do 3 let) in 86 za drugo starostno skupino. V prvi
starostni skupini približno 60 otrok z začetkom letošnjega septembra
še ne bo izpolnjevalo starostnega pogoja za vključitev v vrtec (11 me-
secev), ampak so vpisani za postopno vključitev v zimskih mesecih
leta 2011 oz. šele v letu 2012. (Od skupno vpisanih 316 otrok jih tako
starostni pogoj izpolnjuje 256 otrok). Po podatkih Vrtca Škofja Loka
bo septembra 2011 v vrtcu predvideno skupno 224 prostih mest.”

Tudi na občini govorijo o novih oddelkih, poleg krepitve mreže
javnega vrtčevskega varstva pa omenjajo, da tudi zasebni investitor
trenutno ureja povsem nov zasebni vrtec z dvema oddelkoma v 

Bodovljah, zasebni vrtec Sončni žarek iz Stare Loke načrtuje odprt-
je dveh novih oddelkov, nekaj prostora je še v zasebnem vrtcu Du-
hec pri Sv. Duhu, kar situacijo na področju varstva predšolskih otrok
precej izboljšuje in skrajšuje čakalni seznam za javni vrtec.

”Občina Škofja Loka tovrstne decentralizirane javne ali zasebne
oblike vzgojno-varstvene dejavnosti podpira, saj le-te izboljšujejo in
olajšajo dostopnost predšolskega varstva, hkrati pa omogočajo vrt-
čevsko varstvo otrok kar najbližje kraju bivanja otrok in njihovih star-
šev,” dodajajo na občini. ”Treba je tudi poudariti, da praktično vsako
leto zabeležimo tudi nekaj primerov, ko starši otrok kljub pozitivne-
mu obvestilu o sprejetju otroka v vrtec potem svojega otroka v vrtec
dejansko ne vključijo, tako da dobijo to mesto otroci, ki se na čakal-
nem seznamu nahajajo za njimi. Zanimiva izkušnja iz preteklega leta
je bila tudi ta, da se je po uveljavitvi pravilnika za subvencijo za var-
stvo otrok zunaj institucionalnega vrtčevskega varstva v višini 100
evrov v resnici zmanjšal pritisk staršev na vrtec in občino, saj so si
tako na ta način nekoliko lažje oz. raje uredili drugo obliko varstva.”

Kako pa kaže dogovorom za prenos zemljišč na območju vojašni-
ce, kjer naj bi gradili vrtec? Župan Miha Ješe pravi: ”Podpisano je
pismo o nameri in sedaj čakamo, da bo narejen prenos zemljišča z
države na občino, kar bo omogočilo gradnjo vrtca na tem območju.”

Danica Zavrl Žlebir

Spet več otrok kot mest v vrtcih

Arhiv Republike Slovenije je ob 20. oblet-
nici plebiscita pripravil razstavo z naslovom
Milijon 289 tisoč 369. To je številka vseh, ki
so 23. decembra 1990 oddali svoj glas za Sa-
mostojno Slovenijo. Avtorici razstave sta
Alenka Starman in Vesna Gotovina, ob oblet-
nici je bila na ogled v Ljubljani, sedaj pa se
seli po Sloveniji. 20. maja so jo odprli v So-
kolskem domu v Škofji Loki, kjer bo na
ogled do 16. junija. Razstavo je v družbi lo-
škega župana Miha Ješeta odprl Ivan Oman.

Z ogledom razstave, ki so jo pripravljali več
kot eno leto, podoživimo dogodke izpred
dvajset let. ”Razstava je zasnovana v treh
sklopih. V prvem delu, obdobju pred plebis-
citom, je prikazana enotnost slovenske politi-
ke. Na ogled je propagandni material, s kate-
rim so pozivali ljudi k odločitvi za samostoj-
no Slovenijo. Kampanja je potekala pod slo-
ganom Moja dežela je naša država Slovenija.
Razstavljeni so različni dokumenti, nekateri
še do pred kratkim označeni z oznako tajno,
vezani na takratno varnostno situacijo. Na
ogled so podpisi podpore, ki so jih poslali
Slovenci v zamejstvu in po svetu, pa časopis-
ni članki, televizijski prispevki ter dokumenti
o plebiscitu, ki si jih lahko ogledate preko do-
tikalnega zaslona. Zanimiv je prikaz javno-
mnenjskih raziskav, ki so jih delali med 5. in
19. decembrom. Podpora je v štirinajstih dneh
narasla iz 81 na 94 odstotkov,” je prvi del
predstavila Alenka Starman z Godešiča, 

soavtorica razstave. Drugi del je dan plebisci-
ta s simuliranim voliščem, na katerem lahko
znova ali pa prvič oddate svoj glas. Volilni list
je enak kot pred dvajsetimi leti, na njem pa
vprašanje Ali naj RS postane samostojna in
neodvisna država? V tretjem delu razstave so
na ogled uradni rezultati plebiscita, ki so bili
znani 26. decembra 1990. ”S fotografskim
materialom, zvočnim gradivom (pritrkavanje,
slovenska himna) in televizijskimi prispevki,
ki si jih lahko ogledate preko dotikalnega 

zaslona, je prikazano veselje tekom dneva in
po razglasitvi rezultatov. Marsikje so slavili
že dopoldne, pred volišči so celo pekli odoj-
ke. Skratka, plebiscitni dan je bil pravi praz-
nik,” je dejala Starmanova. 

Razstavo so popestrili še z numizmatično
zbirko, priložnostno izdajo pisemskih ovoj-
nic in poštnih žigov, odtisnete pa si lahko
tudi priložnostni srebrnik, ki je bil izdan ob
prvi obletnici plebiscita.

Maja Bertoncelj

Milijon 289 tisoč 369
V Sokolskem domu v Škofji Loki je na ogled razstava ob 20-obletnici plebiscita. 

Na razstavi lahko ponovno ali pa prvič oddate svoj glas za samostojno Slovenijo. Oddala ga je tudi soavtorica
razstave Alenka Starman.
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Na enajstem večeru enajst ansamblov
Mestni trg v Škofji Loki bo 10. junija ob

19.30 gostil 11. Večer slovenskih viž v nareč-
ju, ki ga prireja Radio Sora v sodelovanju z
agencijama Media butik in Geržina videoton.
Organizatorji so letos znova razpisali natečaj,
nanj pa je prispelo 26 prijav. Strokovna komi-
sija, ki sta jo sestavljala Francka Benedik,
strokovna sodelavka na dialektološki sekciji
pri SAZU, in ocenjevalec glasbe Tomaž To-
zon, je izbrala enajst festivalskih viž.

Med enajstimi tekmovalnimi ansambli bo
letos kar pet gorenjskih. To so Štedientje iz
Poljanske doline s skladbo v poljanskem na-
rečju Pod šrangarskm mlajam, Gregorji iz
Lesc s skladbo Arcnije v gorenjskem narečju,
Gašper s prijatelji iz Preddvora bo predsta-
vil vižo Sej ne de b’midva stara bva v nareč-
ju iz okolice Preddvora, Pr’jatli iz Moravč
skladbo Stara vor’nga v narečju iz radovlji-
ške kotline, v tem narečju pa je tudi pesem
Zej je kok’r je ansambla Veseli Gorenjci z
Zgornje Bele pri Preddvoru. Občinstvu se
bodo predstavili tudi Jurčki iz Butajnove pri
Horjulu (Vigred - narečje iz radovljiške kotli-

ne), Bloški odmev z Blok (Lejta - bloško na-
rečje), Osminka iz Ilirske Bistrice (Stari caj-
ti - narečje iz okolice Ilirske Bistrice), Mladi
godci iz Horjula (Špas na vas - horjulsko na-
rečje), Tramontana s slovenske obale (Še
zmeran je najbulše črno - narečje iz vasi De-
kani pri Kopru) in Prosen iz Horjula (Se
zg’nilu je drevu - dolenjsko narečje). 

Kar deset ansamblov bo na narečnih vižah
tokrat nastopilo prvič, Štedientje pa so se že
predstavili predlani, ko so osvojili nagrado
občinstva. Občinstvo bo letos prvič slišalo
narečje z Bloške planote, sicer pa se pesmi
letos morajo vsebinsko navezovati na utrip
sodobnega časa na podeželju. Pod tri izbrane
tekste se podpisuje Franc Ankerst, lanski
dobitnik Vodovnikove nagrade za dolgoletno
kakovostno ustvarjanje besedil. Viže bodo
tudi tokrat izšle na zgoščenki.

Na festivalu bo strokovna komisija podelila
tri nagrade: za novo narečno besedilo, naj-
boljšo melodijo ter nagrado Škofje Loke za
najboljši in najbolj všečen nastop v celoti.
Občinstvo bo izbralo svojega zmagovalca,

Društvo pesnikov slovenske glasbe pa bo po-
delilo Vodovnikovo nagrado za dolgoletno
kakovostno ustvarjanje besedil.

Revialni del festivala bo koroško obarvan, v
goste bodo prišli Rožanski muzikanti. A. H.

ŠKOFJA LOKA, Mestni trg

petek, 10. junija 2011,  ob 19.30

V primeru slabega vremena bo prireditev ob isti uri v Športni dvorani Trata pri Škofji Loki

 Večer slovenskih
              viž v narečju

Nastopajo Jurčki Bloški odmev Osminka Štedientje Veseli Gorenjci 
Mladi godci Tramontana Gašperji s prijatelji Prosen Gregorji Pr’jatli
Gostje večera Rožanski muzikanti iz avstrijske Koroške 

11.

Generalni pokrovitelj: 

Občina Škofja Loka
Medijski pokrovitelj:

 
Organizator: 
 
Škofja Loka 
Soorganizatorja:

GERŽINA VIDEOTON, prireditve
MEDIA BUTIK

Večer bosta vodila Saša Pivk Avsec in Jure Sešek.
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Praznik obrtnikov 
in podjetnikov

Območna obrtno-podjetniška zbornica Škofja Loka letos 
praznuje 35 let delovanja. Ta petek za člane pripravljajo veliko
praznovanje na Trati v Škofji Loki.

Milan Hafner, 
predsednik
OOZ Škofja
Loka

35 let

Kljub temu da na Škofjeloškem praznujejo 35
let zborničnega delovanja obrtnikov in podjet-
nikov, pa segajo korenine malega gospodar-
stva daleč nazaj. ”V našem koncu je obrt tra-
dicija, ne pozabimo na cehe iz 16. stoletja,”
opomni današnji predsednik Milan Hafner. Tik
pred drugo vojno, leta 1936, je bila v Škofji
Loki odmevna obrtniška razstava, takoj po njej
pa je bilo ustanovljeno obrtniško združenje.
Tega so s političnim dekretom sicer ukinili, tu-
kajšnji obrtniki so imeli zgolj podružnico kranj-
ske zbornice. Leta 1976 so končno znova pri-
šli do lastne območne zbornice. 
”V tistih časih biti obrtnik ni bilo lahko, niti
družbeno sprejemljivo. Kdor je znal delati,
pa je vseeno vztrajal, kljub omejitvam s pros-
torom, zaposlovanjem in podobno,” pojas-
njuje Hafner in trdi, da v Škofji Loki niso ve-
liko zaostali za drugimi podobnimi zbornica-
mi v Sloveniji. Zbornica je sicer samostojna,
strokovna, nestrankarska poslovna organi-
zacija, v katero je na podlagi obveznega ali
prostovoljnega članstva vključenih 1234
obrtnikov in podjetnikov iz vseh štirih občin
na Škofjeloškem. Organizirani so v 13 sek-
cij, najštevilnejša je sekcija gradbenikov,
sledijo lesarji, kovinarji, avtoprevozniki in
drugi. Razen strokovnih sekcij deluje tudi
Športna sekcija, ki skrbi za športne aktivno-
sti članov, njihovih družinskih članov in zapo-
slenih, pa tudi Sekcija upokojenih obrtnikov. 
Prva naloga zbornice je pomoč obrtnikom in
podjetnikom pri boju z zapleteno in velikokrat
nerazumljivo zakonodajo. Hafner je obrtnik že
31 let, skoraj ves čas je aktiven tudi v zbornici:
”Ta hiša je vedno delovala v interesu članstva.
Naš moto je, da morajo člani od zbornice tudi
nekaj dobiti.” Tako so v preteklosti zbirali de-
nar tudi s prostovoljno dodatno članarino za
postavitev Doma obrtnikov in sosednjega
Centra storitvenih obrti (oba na Spodnjem trgu
v Škofji Loki), ki danes dajeta vir dohodka za
različne dejavnosti. V času krize ostaja le ob-
vezna članarina (20 do 50 evrov, za domačo

umetnostno obrt 10 evrov ali so oproščeni pla-
čevanja), ki jo večina članov redno poravnava.
Obrtno-podjetniška zbornica Slovenije (OZS)
in območne zbornice delujejo v enotnem siste-
mu slovenske obrti. Vsako leto izdajo Zahteve
slovenske obrti, s katerimi pokažejo na težave
obrtnikov. ”Z nastopom krize so nekatere teža-
ve eksplodirale, predvsem plačilna nediscipli-
na in nezaščitenost malih podjetnikov, ki so bili
prepuščeni v milost velikim podjetjem (pred-
vsem pri gradbincih in avtoprevoznikih). Na to
smo letos opozorili tudi z državljansko nepo-
korščino,” letošnje akcije obrtnikov pojasni
predsednik. Kriza je bila tako huda, da si je ne-
kaj obrtnikov vzelo življenje, kar je bil alarm tudi
za zbornico. Podali so ključne zahteve za iz-
boljšanje položaja Vladi, ta pa je nazadnje zbor-
nici in članom tudi prisluhnila. 
”Vlada je reagirala šele, ko so se ustrašili za-
pore slovenskih cest. Predlagali so paket za-
konov, ki izboljšujejo gospodarsko klimo. Pri-
čakujemo pa še nekaj ukrepov za izboljšanje
poslovanja obrtnikov,” pravi Milan Hafner.
Hkrati se izboljšuje tudi stanje na trgu, več
držav v Evropski uniji je že iz najhujše gospo-
darske krize. Tisti, ki so vezani na te trge, do-
bro poslujejo, medtem ko so obrtniki, ki so
vezani na domači trg, še vedno v zelo težkem
položaju. ”Problem je tudi dostop do likvid-
nostnih sredstev, do kreditov, žal tudi nima-
mo optimističnega pogleda v prihodnost,
zato se obrtniki in podjetniki težje odločajo
za investicije. Posledica je naš zaostanek pri
razvoju drugih članic EU, namesto da bi jih
lovili,” stanje opiše predsednik.
Kljub težkim časom pa v zbornici ugotavljajo,
da je članov vse več, kar pa gre na račun eno-
osebnih gospodarskih družb in samostojnih
podjetnikov. ”Večina je izkoristila pridobitev ne-
povratnih sredstev za samozaposlitev in posku-

šajo uspeti na trgu. Zelo jih cenimo in spoštu-
jemo njihovo odločitev, da se hrabro spopade-
jo z izzivi trga. Lahko bi ubrali lažjo pot in živeli
prek zavoda za zaposlovanje na plečih države,”
o novih članih pravi Hafner. Meni, da bi jim mo-
rala država pomagati tudi pri zmanjšanju biro-
kracije, s katero se morajo spopadati tako za-
četniki kot podjetniki z več deset zaposlenih.
Prepričan je, da bo veliko začetnikov skozi
leta uspelo, še več, da bi morali vsi v Slove-
niji bolj ceniti vsako delovno mesto. ”Vsak,
ki zaposli sebe, je veliko naredil. Vsaj polovi-
ci bo uspelo, čez leta bodo lahko tudi zapo-
slovali,” meni predsednik in nadaljuje: ”Krizo
smo imeli tudi pred dvajsetimi leti. Takrat so
se tudi pojavili nadebudni samostojni podjet-
niki, mnogi med njimi pa danes niso več naši
člani, saj so presegli okvire obrtništva. Ta
podjetja so danes celo nosilci gospodarstva
na Loškem!” Od devetih imenovanj za Obrt-
nika leta, ki jih podeljuje OZS, so tri prejeli
obrtniki na Škofjeloškem. Tudi letošnjega, 
ki ga je prejel Boris Mesec, še prej Karel Je-
zeršek in Matjaž Miklavč, priznanje Obrtniški
vzor pa je prejel tudi Marko Lotrič.
”Morda bi bilo preveč hvalisavo, da smo za
uspešnost naših članov zaslužni v zbornici.
Kljub temu pa jim nudimo celoten servis, ki ga
potrebujejo predvsem na začetku njihove poti.
Na vsa njihova vprašanja najdemo odgovor,”
na priznanja odgovarja predsednik Milan 
Hafner. Med največje težave so v preteklosti
sodila primerna zemljišča za širitev dejavnosti,
kar danes ni največja težava, saj v času krize
obrtniki niti ne upajo investirati, v preteklosti pa
je marsikateri podjetnik odšel drugam. Po dru-
gi strani so danes cene zemljišč še vedno pre-
visoke, kar ovira (poleg omejenega kreditira-
nja, slabe infrastrukture, tako cestne kot inter-
netne povezave) rast obrtnikov in podjetnikov. 
Dosedanji predsedniki Območne obrtno-
podjetniške zbornice Škofja Loka so bili
Peter Ažman, Pavle Peklaj, Darko Inkert,
Franc Šifrar, Andrej Karlin in Milan Hafner. O
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Prodajajo po vsem svetu
Boris Mesec je ustanovitelj, lastnik in direktor podjetja Mebor iz Sv. Lenarta in prejemnik priznanja
obrtnik leta 2011, ki so mu ga podelili stanovski kolegi iz Obrtno podjetniške zbornice Slovenije.

Z dejavnostjo proizvodnje tračnih žag se je Bo-
ris Mesec začel ukvarjati leta 1982, devet let
kasneje pa ustanovil podjetje Mebor. Danes je
to podjetje mnogo večje, kot si je predstavljal
na začetku, njeno jedro pa poleg njega sestav-
lja družina: žena Marinka, sinovi Uroš, Simon in
Gregor, brat Roman in sestra Milanka, tudi oče
Albin še vedno rad priskoči na pomoč. ”Nikogar
od sinov nisem silil v delo v našem podjetju.
Svet je velik, pustim jim sanjati njihove sanje,
hkrati pa sem zelo vesel, da jih zanima delo
doma. To je spodbuda za nadaljnji razvoj,” 
pravi Mesec. Podjetje je zadnja leta močno
zraslo, tako je na domačiji v Sv. Lenartu sedaj
že spodobna tovarna. 
Ste ob začetku samostojne poti pričakova-
li, da bo v malem gorskem zaselku Sv. Le-
nart zrasla tako velika tovarna?
”Bil sem mlad, z željo, da grem na svoje, da bi
bil privatnik. Ko sem bil zares v teh vodah, pa
sem takoj spoznal, da ne gre tako lahko, kot
večina sanja. Takoj po služenju vojaškega roka
sem pustil službo in za lastne potrebe sestavil
žago. Že oče Albin je žagal hlodovino, vendar s
počasno in nerodno žago in veliko fizičnega
dela. Postavil sem tračno žago z večjo kapaci-
teto, ki je zahtevala tudi manj napora, to pa so
opazili tudi sosedje.”
Marsikomu se zdi čudno, da ste zapustili ta-
krat varno službo in odšli na svoje.
”Nikoli se nisem dobro počutil v neki udobni
službi, saj sem želel uveljaviti svoje ideje. Hkra-
ti pa smo imeli doma kmetijo, ki bi bila rezervna
možnost.”
Vam ostane še kaj časa za kmetovanje?
”Zelo malo. Lahko bi rekel, da kmetujemo, da
se kmetija vzdržuje in se ne zarašča. Pasemo
ovce, pri tem pa še vedno pomaga oče.”
Ali menite, da je bilo takrat lažje začeti z
obrtjo kot danes?
”Zelo težko je bilo začeti, saj ni bilo ne orodja,
ne strojev, po drugi strani pa je bilo lažje pro-
dajati. Danes je obratno, veliko več moramo 
vlagati v promocijo.”

Ste se takoj lotili proizvodnje tračnih žag ali
ste več žagali hlodovino?
”Že leto zatem sem prodal prvo žago, naročila
pa so kar sledila. Oče je še vedno žagal hlodo-
vino, kar je bila velika prednost, saj smo na 
lastnih izkušnjah izpopolnjevali modele žag.
Strojegradnja tračnih žag se je zelo razširila,
zato smo žaganje hlodovine opustili.” 
Kaj danes obsega vaša proizvodnja poleg
tračnih žag za razrez hlodovine?
”To je naš glavni proizvod, poleg pa spadajo
transporterji do žage, za razrezane deske, robil-
niki za deske, ... Mi danes naredimo vse od 
naročila, tudi projekt, do končne postavitve in
servisa. Seveda imamo tudi stroje za vzdrže-
vanje listov, primerno orodje in podobno.”
Pravih žag v Sloveniji naj ne bi sploh več
imeli, saj gre večina hlodovine v Avstrijo,
razrezan les pa nato naše tovarne znova
uvozijo?
”Žage imamo, žal pa gre razvoj vse prepočasi.
Avstrijci so nas krepko prehiteli. Veliko preveč
hlodovine gre v sosednjo državo, odkup sub-
vencionira država, pri nas pa so tudi dobre žage
propadle ali delujejo v manjšem obsegu.”
Pa vendar vi zagotavljate eno najboljših
tehnologij žaganja?
”Tudi mi smo v Avstrijo prodali več kot dvesto
žag. Pri nas govorimo predvsem o manjših ža-
gah, v Avstriji pa zrežejo tudi po več sto kubič-
nih metrov hlodovine na dan. Tudi pri nas bi zna-
li narediti takšno žago, svoje bi morala dodati
država. V Sloveniji imamo kvalitetno surovino,
edini takšen naravni vir, izkoriščamo pa ga le za
silo. Veliko možnosti imamo še v lesarski dejav-
nosti, veliko delovnih mest bi lahko odprli.”
Kako deluje trg v Evropi in svetu, v podjetju
Mebor dobro poznate, saj prodajate na 
skoraj vse celine.

”Največ prodamo v Evropi, zelo dobro se po kri-
zi na noge postavlja Rusija, tudi Združene drža-
ve Amerike so močne, sledi ji Avstralija, nekaj
prodamo tudi v Indijo, dve liniji za drag, tropski
les smo prodali v Papuo Novo Gvinejo, vendar
so kupci Evropejci.”
Koliko prodate v Sloveniji?
”Manj kot desetino, ostalo gre v izvoz.”
Je razpršenost prodaje ena boljših strategij
za preživetje v času krize?
”Mislim, da nas je to rešilo. Nekje se je kriza za-
čela prej, drugje kasneje, ko so prvi že izhajali
iz primeža krize. Občutili smo jo tudi mi. Odpuš-
čali sicer nismo, zato pa smo se bolj posvetili
razvoju. Tako smo razvili stroj za izdelovanje
brunaric.”
Razvoj podjetja ali tovarne ste v vseh teh le-
tih usmerili na domačiji pri Sv. Lenartu. Za-
kaj se niste selili v dolino?
”Na začetku smo imeli komaj dovolj prostora za
obračanje tovornjaka. S širitvijo pa smo dosegli,
da imamo dovolj prostora. Pred leti smo sicer
iskali primerno zemljišče v Škofji Loki, vendar ga
nismo našli. V tem času smo toliko vložili v doma-
čo zemljo, da o selitvi ne razmišljamo, morda bi
dodaten obrat po potrebi zgradili nekje drugje.”
Predstavljamo si, da boste ob konjunkturi
še rasli?
”Trenutno dodatnega prostora ne potrebujemo,
čeprav se nam prodaja povečuje. Predvsem 
v tujini se kaže, da je najhujši del krize mimo. Že
lani smo povečali prodajo za 20 odstotkov, le-
tos pa naj bi ujeli rekordno leto 2008, ko smo
prodali za 5,2 milijona evrov naših izdelkov.”
To pomeni, da je dodana vrednost izdelkov
velika?
”Je, čeprav imamo pri stroških za material veli-
ko izdatkov. Skupno nas pri izdelkih sodeluje
okoli 35 sodelavcev.”

Mebor, d. o. o., Sv. Lenart 17, 
4227 Selca

Tel.: 510 32 00, Fax: 510 32 01
e-pošta: mebor@mebor.si

www.mebor.eu 

Družina Mesec (z leve): sinovi Uroš, Simon in Gregor, glava družine Boris in žena Marinka.
Skupaj tvorijo jedro podjetja Mebor. 
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Pogled na ”Moč Pogledov” 
V galeriji Loškega muzeja na Škofjeloškem gradu bo do oktobra na ogled razstava portretnega 
slikarstva Ivana Groharja, čigar 100-letnico smrti beležimo v tem letu. Odprtja se je udeležilo 

več kot dvesto obiskovalcev.

Tistega majskega torka se je na Škofjeloškem gradu zbrala precejšnja množica
ljudi, častilcev Groharjevega slikarstva in likovne umetnosti nasploh.

V družbi prijateljev se je dogodka udeležil tudi Soričan Mirko Kačar, eden
glavnih organizatorjev obeleževanja Groharjeve obletnice v Železnikih in Sorici.

Mlada sodelavca Loškega muzeja sta na stojnici prodajala nekaj reklamnih 
artiklov, povezanih z razstavo, in seveda skrbno pripravljen katalog k razstavi. 

Grohar je pogosto slikal ljudi iz svoje okolice, Soričane, Ločane, svoje najbližje.
Posebno mesto na razstavi imata portreta njegove sestre Frančiške in matere Neže.

Avtorji besedil v katalogu k razstavi, ki ga je tako kot razstavo oblikoval Ranko
Novak: (z leve) Jana Mlakar, dr. France Štukl, Majda Širca, Barbara Sterle
Vurnik in dr. Andrej Smrekar.

Moč pogledov sta z močjo glasbe plemenitila brata Hostnik, pevec Janez in 
harmonikar Jernej, oba učitelja v Glasbeni šoli Škofja Loka.

Igor Kavčič / Foto: Tina Dokl
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Pestro glasbeno dogajanje 
V soboto, 11. junija, ob 20. uri bo v ka-

peli Jezusovih blagrov v Papirnici tretji
koncertni večer iz cikla Orgle &. Pred-
stavila se bosta organistka Eva Bublova
iz Češke republike in avstrijski fagotist
Leonard Eröd. Predstavila bosta dela P.
F. Böddeckerja, J. S. Bacha, G. P. Tele-
manna, W. A. Mozarta in J. Kuhnaua.
Eva Bublova se bo že dan poprej, 10. ju-
nija ob 19.30 predstavila v župnijski cer-
kvi sv. Petra v Selcih. V nedeljo, 12. ju-
nija, bo v cerkvi sv. Volbenka še koncert
z naslovom Kitara poletju, predstavil pa
se bo kitarski orkester Denisa Kokalja z
gosti. V soboto, 11. junija, se bo glasbe-
no dogajanje v Škofji Loki začelo že do-
poldne, ko bodo po ulicah in atrijih v ok-
viru prireditve O’glasbena Loka igrali
mladi glasbeniki Glasbene šole Škofja
Loka, v nedeljo, 12. junija, ob 10.30 pa
bodo na Škofjeloškem gradu nastopili
glasbeniki iz Freisinga. Konec meseca,
21. junija, bodo v Škofji Loki odprli še
idrijsko razstavo Anno Domini, na ob-
činskem praznovanju 30. junija pa bodo
krstno izvedli delo Blaža Puciharja na
temo Ribe Faronike. I. K.

Poletju v objem
Glasbena šola v Škofji Loki je že dolgo znana ne samo po tem, da daje perspektivne

mlade ljudi glasbenemu svetu, temveč tudi, da glasbeni svet širi med ljudi okoli sebe. 
Tokrat so pripravili koncert z naslovom Poletju v objem, ki bo v sredo, 1. junija, ob 19.30
v atriju Puštalskega gradu. V zanimiv večer, prepojen z glasbo J. S. Bacha, A. Vivaldija
in B. Ipavca, se bodo zlili nekateri najboljši solisti GŠ Škofja Loka, priznani Škofjeloški
godalni orkester Arseia in njim tako domače okolje zidov Puštalskega gradu, ki spremlja
njihove glasbene korake že od vsega začetka. V primeru dežja bo koncert prestavljen na
četrtek, 2. junija, ob 19.30 prav tako v atriju Puštalskega gradu. I. K.

Od graha do drugih muh 
V galeriji Ivana Groharja je na ogled razstava objektov umetnice najmlajše 

generacije Nine Koželj.

V osrednji škofjeloški galeriji, imenovani
po letos z razlogom pogosto omenjanem sli-
karju Ivanu Groharju, je znova na ogled zelo
zanimiva razstava avtorice mlajše genera-ci-
je ustvarjalcev, absolventke likovne pedago-
gike na Pedagoški fakulteti Nine Koželj.
Predstavlja se z grafikami in različnimi pros-
torskimi postavitvami iz keramike, v katero
so vključeni različni materiali od lesa do pla-
stike. Za kiparstvo Nine Koželj je značilen, v
sodobnem slovenskem kiparstvu sicer zelo
redek pojav, element humorja oziroma ironi-
je. Avtorica ga vključuje tako v pomenskem
smislu kot pri uporabi materiala. Na primer:
njen prvi material je keramika, ki spominja
na neko prvinskost, vendar pa gre Koželjeva
korak dlje in ga kombinira z različnimi umet-
nimi svetlobnimi viri, elektriko, stikali, spuž-
vasto gobo, plastiko, gumo in drugimi mate-

riali, ki nam dajo misliti, hkrati pa v nas
spodbudijo nasmihanje.

”Takšno preigravanje materialov ji služi
tudi za raziskovanje klasičnih kiparskih pro-
blemov, ki pa v kontekstu sodobnega sveta in
njegovih možnosti odpirajo nova polja za
delo z volumnom, površino, teksturo, giba-
njem,” je k razstavi zapisala Barbara Sterle
Vurnik in dodala, da avtoričino delo s temi
materiali ni naključno, saj ji le ti predstavlja-
jo tudi pomensko izhodišče za njeno ustvar-
janje. Lahko bi govorili o kiparstvu, ki nam
govori zgodbe, ki izhajajo iz prvinskih člove-
kovih občutkov. Naj spomnimo recimo na
delo Zrno graha, ki se naslanja na danes eno
tistih starih prvinskih Andersenovih pravljic,
ki govori o človeških kapricah ... Teh in
”ostalih muh” je v ‘groharici’ tja do 19. juni-
ja še nič koliko. Igor Kavčič 

Na odprtju razstave: (z leve) kustodinja Barbara Sterle Vurnik, umetnica Nina Koželj, direktorica muzeja
Jana Mlakar in profesor Koželjeve na Pedagoški fakulteti, slikar Črtomir Frelih / Foto: Jože Štukl

Zrno graha, keramika, spužva, balon, 2011



KMETIJSKO 
GOZDARSKA
ZADRUGA z.o.o.
ŠKOFJA LOKA
Kidričeva cesta 63 A
4220 Škofja Loka

VSE ZA VRT 
IN POLJE
VSE ZA VRT 
IN POLJE

VESELIMO SE VAŠEGA OBISKA!

Trata Poljane Gorenja vas Hotavlje Češnjica

● balkonsko cvetje ● enoletnice, trajnice ● okrasni 
lonci, zemlja ● sadike zelenjave ● gnojila ● fitofarmacevtska

sredstva ● vse za gradnjo
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Takrat so imeli v gosteh prijatelje iz avstrijskega Zell am Seeja, s ka-
terimi se družijo na vseh mednarodnih tekmovanjih starodobnih smu-
čarjev in zadnja leta tudi kolesarjev. Avstrijci so prišli v družbi svojega
župana Hermanna Kaufmanna in ker tudi Rovtarji niso želeli zaosta-
jati, so na kolesarjenje povabili kar dva župana, Milana Čadeža iz ob-
čine Gorenja vas - Poljane in Miha Ješeta iz Škofje Loke. Četrti ob-
činski mož pa je bil Jef Albrecht, podžupan pobratenega belgijskega
mesta Maasmechelen. V Crngrobu so goste pričakali Rovtarji s svojim
ansamblom Suha špaga, oblečeni v starodobna oblačila in s kolesi old-
timerji ob sebi. Seveda so morali najprej preizkusiti svoje starodobni-
ke, preden so sedli na športna kolesa. Prvi dan kolesarskega druženja
so se ogrevali na ravnini, drugi dan pa so se drzno podali po škofjelo-
škem hribovju, kjer so bili gostje navdušeni nad lepoto narave in gosto-
ljubjem tamkajšnjih ljudi, nam je povedal vodja Rovtarjev Brane Tav-
čar. Tretjega dne, na nedeljo, pa jih je dež prikrajšal za kolesarske užit-
ke in tako so se odpeljali na ogled Postojnske jame.

Predhodnica mednarodnega kolesarskega srečanja v Škofji Loki je
bila za oboje, gostitelje in goste, dobro ogrevanje. Letošnje je postre-
glo z novostjo: jutranjim sejmom starodobne smučarske in kolesar-
ske opreme, nato pa so se slikoviti starodobniki na kolesih peljali

skozi stari del Škofje Loke (kjer je bil to soboto tudi obrtniški sejem)
in po okoliških vaseh. Danica Zavrl Žlebir / Foto: Gorazd Kavčič

Kolesarili so po novem in starem
V soboto so Rovtarji v mednarodni druščini spet kolesarili po starem. Dva tedna prej pa so si kilometre 

nabirali na kolesarjenju s športnimi kolesi po Škofjeloškem hribovju.

Železniki - Praznovanju mednarodnega
dneva muzejev (18. maja) so se pridružili
tudi v Železnikih. V drugem nadstropju mu-
zeja so odprli spominsko zbirko o Niku Žum-
ru (1905-1989), rojaku, ki je nerazdružljivo
povezan z Železniki. Žumer je bil nosilec in-
dustrijskega napredka v kraju, pred 65 leti je
s somišljeniki ustanovil Kovinarsko zadrugo
Niko in na ta način Selški dolini dal nov za-
gon. Leta 1941 je kot župan preprečil rušitev

plavža, edinega še ohranjenega objekta iz ča-
sov železarstva. Takojšnjo obnovo je prepre-
čila vojna, kot predsednik zadruge kovinarjev
pa jo je vodil med letoma 1949 in 1953. Tako
so v Železnikih dobili prvi zaščiteni tehniški
objekt v Sloveniji. Žumer je bil tudi pobud-
nik in usmerjevalec dela pri gradnji Plečniko-
vega spominskega obeležja žrtvam vojne v
Dolenji vasi, njegova je bila tudi ideja za po-
stavitev Groharjevega spomenika v Sorici.

Veliko pozornosti je posvečal odkrivanju in
ohranjanju zgodovine Selške doline, v zgo-
dovino kraja pa se je zapisal tudi z ustanovit-
vijo muzejskega društva in postavitvijo mu-
zejske zbirke.

Na dan muzejev so si obiskovalci v Muzeju
Železniki lahko ogledali tudi obnovljena
stroja iz začetkov kovinarstva. Z enim so iz-
delovali papirne sponke, z drugim pa risalne
žebljičke. ”Gre za prva stroja, ki ju je v Že-
leznike leta 1925 pripeljal Josip Boncelj.
Skušal je zagnati proizvodnjo, a je po nekaj
mesecih to idejo opustil. Leta 1930 je stroja
prodal Niku Žumru, ki pa mu je uspelo za-
gnati proizvodnjo in uspešno tržiti izdelke na
takratnem jugoslovanskem ozemlju. Gre to-
rej za stroja, s katerima so začeli graditi kovi-
narsko dejavnost v kraju. Žumer ju je iz svo-
je obrtne delavnice leta 1946 prenesel v Ko-
vinarsko zadrugo Niko,” je pojasnil kustos
muzeja Jure Rejec. Stroj za izdelavo sponk
bodo skušali postaviti k Žumrovi spominski
zbirki v muzeju, precej večji stroj za risalne
žebljičke pa je ta čas v Domelovi avli. ”V
muzejskem društvu sicer obnavljamo še tri
stare kovinarske stroje, želimo pa si, da bi v
nadaljevanju v bližini muzeja dobili prostor
za postavitev zbirke o začetkih kovinarstva v
Železnikih,” je še dejal Rejec. Ana Hartman

Muzejska zbirka o Niku Žumru
Ob mednarodnem dnevu muzejev so v Muzeju Železniki odprli spominsko zbirko o Niku Žumru 

in na ogled postavili obnovljena stroja iz začetkov kovinarstva.

V Muzeju Železniki je po novem na ogled tudi spominska zbirka o Niku Žumru.

Smučarski in kolesarski prijatelji v Crngrobu. Starodobna kolesa so bila le za
dobrodošlico, na pot so se odpeljali na športnih.
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Brezskrbnost
domače
topline
Vsem novim najemnikom plinohrama zagotavljamo brezplačno postavitev 
plihonrama, brezplačen priklop plina do hiše ter brezplačno vzdrževanje in servisiranje.

Tudi z nakupom utekočinjenega naftnega plina pridobite Zlate točke ugodnosti!

čnoapolnili
čnnplinohram

apolnili
apo

vsake 3mesece bomo 
izžrebancu*

Ne grem na kolena
Vsak, ki si zgradi hišo, si okoli nje želi imeti lepo travnato površino. Trata, zelenica, 

travica, ”angleška” trav’ca, ”golf plac”, preproga ...

Želje so eno, realnost pa nekaj drugega. Če
ste pripravljeni za svoj novi hobi, ki vam bo
postal vaš ”full time job” ali, kot se temu reče,
”odrekanje”, potem se spustite v avanturo. Po
lastnih izkušnjah sodim, da je bolje že na za-
četku odvrniti vas od bodočega hobija. Seveda
razen v primeru, da ste toliko premožni in 
si privoščite hišnega prijatelja, ki se mu reče
vrtnar. Ko se odločite za zelenico v obliki pre-
proge, se najprej posvetujte s strokovnjakom.
On vam bo odkril vse skrivnosti uspešne rasti
edino, če mu boste prepustili svoj vrt. Ker pa
boste prepričani, da to zmorete sami, boste že
na začetku naredili napako. 

Nihče tega ne zmore sam! Zato naj še 
enkrat napišem, da vam bo to željo izpolnil
le vrtnarski strokovnjak. Gorenjska trma in
varčnost me je prignala k solo projektu. Na
voljo sem imel kamion, bagerček, valjar,
presejalnik, najboljšo zemljo. Vse našteto je
ostalo na mojem vrtu od zidarskega podjet-
ja, ki zaposluje enega človeka in mi je 
pomagal graditi hišo. Dela sem se lotil tako,
kot so pravili izkušenejši, torej tisti, ki že

imajo ”wimbledon” pred hišo. Najprej sem
ugotovil, kakšna je zemlja, na katero 
moram nasuti najboljšo zemljo. Ugotovil
sem, da je mešanica ilovice, peska in malce

večjih kamnov. Dejali so, da je to idealna 
zemeljska struktura za dobro rast, saj vsebuje
stalno vlago, ki jo ponuja ilovica, in zračnost,
ki jo ponujajo pesek in malce večji kamni.

Zelenica, če ne greš na kolena. Zelenica, če greš na kolena.
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OBVESTILO
Obveščamo Vas, da sta na spletni strani Občine 

Škofja Loka objavljena razpisa:

Javni razpis za sofinanciranje obnove fasad 
v ožjem in širšem območju starega mestnega 

jedra Škofje Loke v letu 2011.
in

Javni razpis za dodelitev sredstev finančne 
pomoči lastnikom ali investitorjem pri 

prenovi kvalitetne stavbne dediščine na območju
občine Škofja Loka za leto 2011.

Vsebina obeh javnih razpisov je na voljo na 
spletni strani Občine Škofja Loka www.skofjaloka.si 

pod rubriko Javni razpisi.

Datum: 26. 05. 2011 Mag. Miha Ješe, l.r.
ŽUPAN 

OBČINA 
ŠKOFJA LOKA

Dobava soškega gramoza in dela s TGM

Nudimo vam:
● gramoz za beton ● naravni pesek

● drenažni material ● okrasni prodniki
● dela z gradbeno mehanizacijo

HITRO - KVALITETNO - UGODNO

ZUZA RAJKO
041/653 235

Zuprom, d. o. o., 
Poljubinj 96a,5220 Tolmin
T: 05/38 81 462
F: 05/38 11 833

PRODAJA, MONTAŽA,
SERVIS OLJNIH IN 
PLINSKIH GORILCEV
Pooblaščeni servis za prodajo, montažo, 
zagon in vzdrževanje ogrevalne tehnike
BUDERUS in De DIETRICH.

Franjo Petač s.p., Štalčeva ulica 1, Medvode
telefon in fax: 01/361 45 86
GSM: 041/649 975

Torej, kupiti si moram prvovrstno zemljo 
in jo nasuti kakih deset do petnajst centi-
metrov po celem bodočem travniku. Zem-
lja, ki je ostala od izkopa, torej domača, 
ni dobra, ker je prepolna plevela, ker je bil
tu, kjer zdaj stoji hiša, nekoč navaden 
travnik. Zemljo sem kupil od drugega izko-
pa, presejano in ta bi morala biti povsem
brez plevela. 

Nasul sem jo petindvajset centimetrov, ker
sem je preveč naročil, pa tudi, ker je ”ziher”
le ”ziher”. Vse sem lepo poravnal in z va-
ljarjem povaljal. Potem sem vse skupaj za tri
tedne pustil pri miru. Plevel je butnil k vi-
šku hitreje od pričakovanja. Nisem bil zbe-

gan. Populil sem ga in z rahljalnikom zrah-
ljal celo površino. Potem sem kupil prvo-
vrstno seme najboljše angleške zelenice v
specializirani prodajalni. Travo sem posejal
z ročnim strojčkom, da bi bilo tako, kot se
spodobi. Potem sem vse skupaj povaljal, da
bi ptiči ne imeli gostije. 

Po treh tednih rednega zalivanja je bilo vi-
deti zmago. Po enem mesecu in pol pa poraz.
Klasičen poraz. Plevel je povedel z ena proti
nič in kazalo je, da bom moral na kolena. To
pomeni, da greš pridno na vse štiri ter od ple-
velčka do plevelčka, ga odtrgaš in odložiš v
samokolnico. Ni sramotno niti uporabljanje
malo večje pincete. 

Ker nisem hotel na kolena, sem šel v spe-
cializirano prodajalno, kjer sem kupil sred-
stvo, ki vsebuje seme trave, gnojilo in uni-
čevalca plevela hkrati! To je nadvse učinko-
vit izdelek. Z ročnim strojčkom sem to zmes
posejal po vsej površini in po treh tednih
ugotovil ..., da bom moral vseeno na kolena.
Sosed je bil dnevno na vseh štirih. Najprej,
ko je sonce zašlo, da mi, sosedje, ne bi mis-
lili, da se pase. Potem je iz besa to počel ves
dan. Jaz nočem na kolena in zdaj se držim
starega nasveta: Če hočeš imeti lepo zeleni-
co, je ne smeš gledati, ko raste! 

Miroslav Cvjetičanin



Sedežna garnitura 
v počitniški hišici

Na začetku sezone dopustov si marsikdo, ki ima počitniško 
hišico, zaželi preureditve ali pa kakšen povsem nov element.
Pomembno vlogo v počitniški hišici predstavlja tudi sedežna 
garnitura, saj ima največkrat tudi vlogo postelje ali dodatnega
ležišča, kadar imamo goste za prenočitev.
Zaradi prostorske stiske v počitniških hišicah je pomembno, da
izberemo takšno sedežno garnituro, ki na majhni površini ponudi
veliko uporabne površine, tako za dnevno uporabo kot za spanje.
Pomembno je kakovostno ležišče, po možnosti izdelano na os-
novi vzmetnice, tako bo spanje udobno in prijetno kot na postelji.
Če imamo za sedežno garnituro premalo prostora, je na tržišču
veliko raznovrstnih trosedov oziroma kavčev, ki se prav tako 
spremenijo v ležišče. 
Pomembno vlogo pri sedežni garnituri ali kavču ima tudi predal,
saj posteljnina z vzglavniki in odejami vzame kar veliko prostora,
še posebej če nismo za to namenili prav določenega prostora v
hišici. Za to so zelo priročni predali, ki so vgrajeni v spodnji del
sedežne garniture. 
Ker počitniško hišico obiščemo takrat, ko si zaželimo sprostitve 
in miru, nam bo tudi udobna in estetsko oblikovana sedežna 
garnitura pripomogla k boljšemu počitku.

Irena Žakelj, Pohištvo Žakelj, d. o. o.
www.zakelj.si, info@zakelj.si M
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KRANJ Žabnica, Dorfarje 17, tel.: (04) 502 19 00, e-pošta: info@prevc.si
LJUBLJANA BTC HALA 10, tel.: (01) 541 18 20, e-pošta: prevc@btc-city.si

www.prevc.si

* Sejemski popust velja ob plačilu z gotovino v času sejma oz. do 30. 6. 2011

KUHINJE

VGRADNE 
OMARE

25%
SEJEMSKI
POPUST

2. - 5. junij
Ostale sejemske akcije na

www.prevc.si

Obiščite nas na 1. ljubljanskem 
obrtno-podjetniškem sejmu, 

Ljubljana, Gospodarsko razstavišče, 
DVORANA A230%

SEJEMSKI
POPUST*

*
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Če vas mika v
gore, boste v
obeh knjigah

našli podrobne 
opise poti na

posamezne
vrhove, od lažjih

vzponov do težjih
in večdnevnih.

Jelena Justin  
Pozdravljene gore I

Pozdravljene, gore II

II

Jelena Justin

Zaradi velikega povpraševanja smo ponatisnili uspešnico

Pozdravljene gore 1, ki jo v kompletu s knjigo 

Pozdravljene gore 2 ponujamo po posebej privlačni ceni 

25 EUR + poštnina. Cena ene knjige pa je 15 EUR + poštnina.

Knjigi lahko kupite na Gorenjskem glasu, Bleiweisova cesta 4 

v Kranju, jo naročite po tel. št.: 04/201 42 41 ali na: 

narocnine@g-glas.si.



V prejšnjih dveh številkah Ločanke sta bila
predstavljena bivalni del in spalnica man-
sardnega stanovanja, za konec predstavljamo
še opremo otroške sobe. 

Otroška soba ima pravokotno obliko z enim
velikim oknom. Prostor, namenjen ležišču, je
v niši nad stopniščem. Pri opremi otroške
sobe so upoštevane njene dimenzije, izbrano

pa je pohištvo nižjega cenovnega razreda, kar
omogoča večkratne spremembe razporeditve
pohištva in njegovo zamenjavo.

Niša nad stopniščem je namenjena ležišču,
opremljena je zgolj z vzmetnico in nočno
lučko na steni. Ležišče je 1,4 metra nad tlemi,
tako da je potrebna še manjša lestev, ki jo pri-
slonimo na steno. Nišo lahko od preostalega
prostora ločite s steno, dodatno jo opremite s
slikami, policami, lahko pa jo tudi zastrete s
lamelnimi zavesami. 

Ob vratih je garderobna omara, saj je le tu
dovolj visok strop za postavitev visoke oma-
re. Zraven je postavljen regal. V kotu sobe
stoji kotni naslonjač za počitek in branje 
knjig, lahko ga uporabite kot dodatno ležišče
ob obiskih. Na drugi strani sobe je pisalna
miza. Miza je velika, na njej je prostor za ra-
čunalnik, pa tudi za risanje, učenje in druga
opravila. 

En konec pi-
salne mize se
opira na predal-
nik, drug konec
pa v veliko re-
galno omaro.
Na omari je za-
dosti prostora za
knjige, učbeni-
ke, spominke in
igrače. Osrednji
del sobe je prost
za igranje. Soba
je opremljena s

svetlo rjavimi kosi pohištva
v kombinaciji rumenih od-
tenkov stene. Na tleh je
parket, pokrit s preprogo. 

Pohištvo je izbrano v slo-
venskih in tujih trgovinah.
Cena pohištva za omaro,
regal, stol, pisalno mizo,
predalnik, preprogo in kavč
znaša 900 evrov. 

Jernej Červek, u.d.i.a.

Arhitekt
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Drage bralke in spoštovani bralci, če iš-
čete rešitev za preureditev vašega stano-
vanja in ste v zadregi, nam dobro opiši-
te in skicirajte vaš problem. Ne pozabi-
te na mere in druge pomembne poda-
tke, dopišite tudi vaše želje. V čim večji
meri jih bomo skušali upoštevati. Pisma
pričakujemo na naslov: Gorenjski glas,
”za Ločanko”, ARHITEKT, Bleiweiso-
va cesta 4, 4000 Kranj. NASVET JE
BREZPLAČEN!

Novo stanovanje v mansardi
Bralec Jure opremlja novo stanovanje v mansardi družinske hiše. Stanovanje obsega dnevni prostor 

s kuhinjo in jedilnico, kopalnico, spalnico in otroško sobo, v njem bo živela tričlanska družina. Zadnji
prostor je namenjen otroški sobi, v kateri naj bo garderobna omara, pisalna miza s stolom, regal in

predalnik. Prostor za posteljo - ležišče se nahaja v niši nad stopniščem.
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VRTNARIJA BANTALE
(Ob cesti Škofja Loka - Kranj, za naseljem Zg. Bitnje)
Tel.: 04/23 17 260
DELOVNI ČAS: od 8. do 19. ure, 
sobota od 8. do 12. ure
Flora, d. o. o., Zg. Bitnje 133, 4209 Žabnica,
Tel.: 04/23 15 440, fax 04/23 15 441
www.flora.si, info@flora.si

PELARGONIJE BRŠLJANKE -
ENOSTAVNE 1,20 EUR
SURFINIJA 1,90 EUR
CEPLJEN PARADIŽNIK - 30%
Akcija traja od 27. 5. do 10. 6 oz. do prodaje zalog. Cena vsebuje DDV,

SURFINIJA
Bujno cvetoča balkonska rastlina, ki jo
sadimo v zračen substrat z nižjim Ph
(kisli substrati). Potrebno je redno zali-
vanje in dognojevanje z vodotopnimi
profesionalnimi gnojili z veliko vseb-
nostjo mikroelementov. Večinoma 
jo uporabljamo za mešane zasaditve,
lahko pa jo sadimo posamič ali v 
gredico.

CVETOČA OKNA IN BALKONI
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Pomlad se z vročimi dnevi že preveša v po-
letje in balkonske zasaditve so že pokazale
svoje nove barve. Po mesecu dni jih je že
potrebno dognojevati. Zalivajte pa zelo pre-
vidno, raje premalo, saj so korenine še nežne
in če bodo preveč zalite, jih lahko napade ko-
reninska gniloba. Zelo občutljive na vlago so
begonije z razliko od surfinij, ki morajo imeti
vedno vlažno zemljo. Pelargonije in bršlinke
pa je treba zalivati zelo po občutku. Najbolj
priporočajo zalivanje z deževnico. Če imate
vodni zbiralnik, ki se polni z deževnico,
lahko z njo zalivate cel vrt. Tako rastline ne
bodo doživele šokov, ki ga doživijo z zali-
vanjem s hladno vodo iz pipe.

Čeprav je letos cvetje v znamenju bele in
rumene barve, pri marsikateri hiši prevladuje
rdeča barva. Za mnoge je še vedno rdeča
bršlinka zakon, tudi v kombinaciji bele in
rumene. Ponekod zelo domiselno vključijo v
nasade strukturne rastline in dišavnice.
Popestrijo nasad in kar na balkonu lahko vsak
dan utrgamo svežo dišavnico za popestritev
juh in solat. Vsak naj občuduje svojo izbiro,
tako tisti, ki imajo radi klasiko, kot tisti, ki se
radi spogledujejo z novitetami. Če še nimate
nobene rumene rože, je še vedno čas, da
posadite kakšen kotiček pri hiši, najbolje us-

pevajo zlata deteljica, lantana in suha roža.
Med strukturnimi pa krompir batate in afriš-
ki smilj - za ta dva velja, da imata rada veliko
vode in bolj senčno stran hiše.

Posebej trpežna lončnica je lantana, ki je
zaradi svojih belih, rumenih in oranžnih cve-

tov priljubljena zaradi številnih kombinacij.
Lahko raste samostojno v posodah, lahko jo
oblikujete v grm ali drevo. So skromne za 
vzgojo, zelo cvetoče in zato jo radi obiskuje-
jo tudi metulji. 

Igor Pavlič

Drzne in umirjene zasaditve
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Železniki - Praznovanju mednarodnega dneva muzejev (18. maj) so
se pridružili tudi v Železnikih. V drugem nadstropju muzeja so odpr-
li spominsko zbirko o Niku Žumru (1905-1989), rojaku, ki je neraz-
družljivo povezan z Železniki. Žumer je bil nosilec industrijskega na-
predka v kraju, pred 65 leti je s somišljeniki ustanovil Kovinarsko za-
drugo Niko in na ta način Selški dolini dal nov zagon. Leta 1941 je
kot župan preprečil rušitev plavža, edinega še ohranjenega objekta iz
časov železarstva. Takojšnjo obnovo je preprečila vojna, kot predsed-
nik zadruge kovinarjev pa jo je vodil med letoma 1949 in 1953. Tako
so v Železnikih dobili prvi zaščiteni tehniški objekt v Sloveniji. Žu-
mer je bil tudi pobudnik in usmerjevalec dela pri gradnji Plečnikove-
ga spominskega obeležja žrtvam vojne v Dolenji vasi, njegova je bila
tudi ideja za postavitev Groharjevega spomenika v Sorici. Veliko po-
zornosti je posvečal odkrivanju in ohranjanju zgodovine Selške doli-
ne, v zgodovino kraja pa se je zapisal tudi z ustanovitvijo muzejske-
ga društva in postavitvijo muzejske zbirke.

Na dan muzejev so si obiskovalci v Muzeju Železniki lahko ogleda-
li tudi obnovljena stroja iz začetkov kovinarstva. Z enim so izdelova-
li papirne sponke, z drugim pa risalne žebljičke. ”Gre za prva stroja,
ki ju je v Železnike leta 1925 pripeljal Josip Boncelj. Skušal je zagna-
ti proizvodnjo, a je po nekaj mesecih to idejo opustil. Leta 1930 je
stroja prodal Niku Žumru, ki pa mu je uspelo zagnati proizvodnjo in
uspešno tržiti izdelke na takratnem jugoslovanskem ozemlju. Gre to-
rej za stroja, s katerima so začeli graditi kovinarsko dejavnost v kra-
ju. Žumer ju je iz svoje obrtne delavnice leta 1946 prenesel v Kovi-
narsko zadrugo Niko,” je pojasnil kustos muzeja Jure Rejec. Stroj za
izdelavo sponk bodo skušali postaviti k Žumrovi spominski zbirki v

muzeju, precej večji stroj za risalne žebljičke pa je ta čas v Domelo-
vi avli. ”V muzejskem društvu sicer obnavljamo še tri stare kovinar-
ske stroje, želimo pa si, da bi v nadaljevanju v bližini muzeja dobili
prostor za postavitev zbirke o začetkih kovinarstva v Železnikih,” je
še dejal Rejec .Ana Hartman

Muzejska zbirka o Niku Žumru
Ob mednarodnem dnevu muzejev so v Muzeju Železniki odprli spominsko zbirko o Niku Žumru in na

ogled postavili obnovljena stroja iz začetkov kovinarstva.

V Muzeju Železniki je po novem na ogled tudi spominska zbirka o Niku Žumru.

Miha Nardoni iz Škofje Loke se je lani prijavil na razpis za ne-
profitno občinsko stanovanje, saj še vedno živi pri starših, želel pa bi
se osamosvojiti. Doživel pa je razočaranje, ker je pričakoval, da bo
dobil stanovanje v Virmašah. ”Bil sem osemnajsti po vrsti na pred-
nostni listi. S predstavniki centra za socialno delo smo si ogledali
stanovanje na Partizanski, ki pa zame ne bi prišlo v poštev, saj z in-
validskim vozičkom sploh ne bi mogel v blok. Potem so mi predla-
gali, da bi bilo zame najbolj optimalno novo stanovanje v Virmašah,”
pripoveduje Miha Nardoni. Zaplet je nastal zaradi nekaj arhitekton-
skih ovir, ki bi jih bilo treba odpraviti. Na občini so mu obljubili, da
bodo proučili stroške morebitne predelave stanovanja, nato pa se ob
dejstvu, da bi ti znašali okoli 10 tisoč evrov, premislili. ”Ponudili so
mi, da bi po adaptaciji starejše hiše v Frankovem naselju v njej dobil
kletno stanovanje. Vendar v klet ne želim, tam je prostor za kolesa in
staro šaro, ne pa za ljudi,” je razočaran Miha Nardoni. Pravi še, da bi
rad dobil stanovanje nekje med centrom mesta in železniško postajo,
tako da bi mu bile z vozičkom najbolj dostopne vse zanj najpomem-
bnejše točke.

Nedavno so ljudem razdelili ključe najemniških stanovanj v Vir-
mašah. Miha Nardoni ga tam ni dobil, kaj lahko pričakuje sedaj, smo
vprašali župana Miha Ješeta. Takole odgovarja: 

”Z njim sem imel pogovor in mu pojasnil, da je že pred gradnjo
novega stanovanja treba vedeti, ali so potrebne posebne prilagoditve.
Če namreč na novo prilagajaš povsem novo stanovanje, je v to treba
vlagati velike denarje, ob tem pa ne bo prilagoditev nikoli dovolj do-

bra. Tako smo se dogovorili, da bo dobil drugo stanovanje z nižjo na-
jemnino, da bo zanj finančno znosnejše, predvsem pa da bo adaptaci-
ja stanovanja taka, da bo prilagojena njegovim potrebam. Do spom-
ladi prihodnjega leta naj bi ga že namestili, v teh dneh pa bo dobil
načrte s predlogi prilagoditve.”  Danica Zavrl Žlebir

Ne želim v kletno stanovanje



Lahko se zaljubite tudi v bluzo z inovativ-
nim ovratnikom v dveh slojih ali brezrokav-
nik, ki spominja na slog Vivienne Westwood,
z volanom na boku in dvema prednjima gum-
boma, ki ga lahko nosite samostojno ali kom-
binirate na številne načine. Izbira je kar težka,
saj že tretjo kolekcijo pomlad/poletje 2011
znane modne zagrebške oblikovalke Ivone
Martinko, ki sicer deluje v Ljubljani, z njo pa
sodeluje naš slovenski deskar na snegu Rok
Flander, bogatijo resnično udobni, na trenutke
navihani, vseskozi pa ženstveni kosi iz svile,
bombaža ali njune mešanice, ki se zavezujejo,
zapenjajo z zadrgo ali pentljo, ter zapeljujejo s
trakci, gumbi in volančki. Originalen in krea-
tivno domiseln je tudi izbor vzorcev. Ti se
‘sprehajajo’ od moških kvadratkov na ženskih
oblačilih, do prog in črt ter cvetličnih vzorcev
za večne romantike. Izbor barv pa sledi ali na
novo zapoveduje trende - od letos obvezne
modre v vseh odtenkih in globinah do tiste
prave rdeče, intenzivne oranžne, travniško ze-
lene ali večne sive, bele, bež ali črne. 

Tokratna glavna sporočila Ivoninih kreacij
so modna sproščenost, izražanje tega, kar de-
jansko smo, uživanje v tem in popolna osvo-
boditev na vseh nivojih bivanja. Ivonin vzor
je japonski modni guru Yamamoto, vedno

znova pa navduši brezčasnost in kameleon-
ska prilagodljivost njenih oblačil, ki jih lahko
suvereno nosimo k visokim petam, supergam
ali japonkam.

Ivona Martinko poudarja: ”V katero koli ob-
lačilo se boste zaljubili, kar koli boste izbrali,
naj bo to odraz vas samih, naj bo to vaš lasten
in edinstven trend. Slepo slediti modi morda
na koncu sploh ni tako slabo, če vemo, da je
pravi trend brezčasen in večen. Zato pogum-
no kombinirajte čevlje iz babičine skrinje,
hlače in majico Yamamoto iz lokalnega buti-
ka, ob tem pa se ne vznemirjajte zaradi tega,
temveč uživajte v topli, dišeči pomladi.”

Alenka Brun, 
foto: arhiv modnega ateljeja
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BAR VILI
Avtokamp Smlednik 

v Dragočajni
odprto vsak dan od 10. - 24. ure
Ob petkih, sobotah in nedeljah

ocvrte postrvi, jedi z žara, 
sladice ...

Tel. 040/22 19 45
Možnost piknikov 

po predhodnem naročilu!
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Od ponedeljka do petka vam od 
devetih naprej nudimo več vrst malic

Dostava hrane na dom
04/250 11 69, 041/581 327 

Mavčiče 69, 4211 MAVČIČE
Odprto vsak dan od 9. do 22. ure,

tudi ob četrtkih
● Pice iz krušne peči 

● Kosila vsak dan ● Jedi po naročilu 
● Vsak dan sveže postrvi

Ob delavnikih od 15. do 22. ure
s tem kuponom

10% POPUST

✂

✂

Mehka, udobna 
in ženstvena

Rdeča obleka z veliko pentljo iz prijetnega bombaža, 
ki se lahko nosi kot obleka ali ogrinjalo, ali oblekica iz svile 

z nežnimi modrimi kvadratki?
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DAN ODPRTIH VRAT 

LINEA SNELLA ŠENČUR

torek, 7. 6. 2011, 

od 14. do 19. ure!

Ne zamudite izjemne priložnosti samo v TOREK, 7. junija 2011,med 14. in 19. uro BREZPLAČENPREIZKUS NAŠE TERAPIJE inBREZPLAČNO PREDAVANJEpriznane dietetičarke AndrejeŠirca Čampa  ”VSE DIETE SVETAV BOJU S KILOGRAMI”

Poletje je čas, ko lahko najhitreje in najučinkoviteje 
oblikujemo svoje telo in se brez večjih naporov in
odrekanj znebimo odvečnih kilogramov in 
centimetrov. Učinkovitost vadbe se v poletnih mesecih
poveča, saj visoke zunanje temperature podaljšajo
ugodne učinke opravljene vadbe. To je tudi razlog, 
da za dosego želenih rezultatov potrebujemo manj časa 
in terapij kot v drugih letnih časih.

Pravočasno si zagotovite brezplačen preizkus terapij in 
predavanje, zato pokličite takoj in zaupajte svoj prihod
našim terapevtkam na 04/27 919 67
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Sairach vabi na zbor v Žiri
Moto klub Sairach vabi na tradicionalni,

tokrat že 13. Moto zbor Žiri, ki bo 10., 11.
in 12. junija v Žireh. Organizatorji obljub-
ljajo, da bodo poskrbeli za hrano, pijačo,
rock’n’roll, poslikavo telesa in tudi tradi-
cionalni striptiz, seveda pa tudi za druge
tradicionalne (ali pa nekoliko manj) igre
za motoriste. Ti bodo lahko v času prire-
ditve kampirali in vstopali na prireditveni
prostor zastonj. Vabijo tudi druge obisko-
valce. Info: www.sairach-club.si/ B. B.

Gasilci vabijo na Čuke
Prostovoljno gasilsko društvo Virmaše -

Sv. Duh tudi letos prireja veliko gasilsko
veselico z ansamblom Čuki. Prireditev bo
v petek, 10. junija, na Grencu od 19. ure
dalje, ko bodo gasilci najprej poskrbeli za
veselje otrok z živ-žavom. Vabijo vse ge-
neracije, saj bodo Čuki in gasilci poskrbe-
li, da se boste dobro zabavali vsi! Info:
PGD Virmaše - Sv. Duh (Igor Juričan, 51
32 322, gasilci@virmase.si). B. B.

Tekmovanje v gorskih 
tekih za mladince

Po odmevnem evropskem prvenstvu v
gorskih tekih leta 2001 v Cerkljah in lan-
skem svetovnem prvenstvu v Kamniku
bo Slovenija letos gostila tri velika tek-
movanja v gorskih tekih: svetovno prven-
stvo v gorskem maratonu v Podbrdu v
Baški grapi, mednarodno tekmo za mla-
de do 17 let v Gorenji vasi in finale med-
narodne velike nagrade WMRA na
Šmarni gori. Gostiteljica Mednarodnega
tekmovanja v gorskih tekih za mladince,
ki bo v soboto, 25. junija, bo Občina Go-
renja vas - Poljane. Tekmovanje v Gore-
nji vasi, ki bo prvo tovrstno v Sloveniji, je
priključeno 6. mednarodni tekmi za mla-
de WMRA International Youth Challen-
ge. Uvodna slovesnost bo v petek, 24. ju-
nija, ob 19. uri na osrednjem trgu v Gore-
nji vasi. Tekmovalni del se začne nasled-
nji dan ob 9. uri z nastopom lokalnih tek-
movalcev, deklic in dečkov od letnika
1996 - 2005. Mednarodna tekma za mlaj-
še mladinke in mladince se bo začela ob
11. uri. Proge potekajo po travnikih na
vzpetini nad Osnovno šolo Ivana Tavčar-
ja. Tekmovalke bodo tekle na 3,6 km,
tekmovalci na 4,6 km dolgi progi. Start
in cilj za vse kategorije bo pri Zdravstve-
nem domu v Gorenji vasi, kjer bo ob 13.
uri tudi razglasitev rezultatov. Info: 
Občina Gorenja vas - Poljane in ŠD 
Poljane (Marjeta Šifrar, 518 31 20, in 
Gašper Debeljak, 051/608 704 ali
www.iymrc2011-slo.si). B. B.

Ivanka Tušek, najstarejša prebivalka
Centra slepih, slabovidnih in starejših v
Škofji Loki, je 14. maja praznovala stoprvi
rojstni dan. Tega dne je praznovala tudi 14
let, odkar je prišla v škofjeloški dom. Kdo
bi si mislil, da bo Ivanka, v otroštvu bole-
hen in šibek otrok, ki so ji pri dveh letih že
šivali oblekico za smrt, dočakala tolikšno
starost! Pri svojih letih se stanovalka, ki v

domu ne potrebuje posebne nege, zelo do-
bro drži, zadnje čase le nekoliko teže hodi,
še najbolj pa ji nagaja sluh. Da je tudi
bistrega duha, je dokazala na praznovanju,
ko je na pamet recitirala pesmice. Za
praznik so jo v domu obiskali sin Lado in
nečaki, voščit pa ji je prišel tudi loški župan
Miha Ješe (na sliki).

D. Ž. / Foto: Tina Dokl

Novice

Šolsko leto se bliža koncu, sedemnajst
učencev od prvega do četrtega razreda, ki 
obiskujejo podružnično šolo Davča, pa ga je
preživelo zelo ustvarjalno. To dokazuje tudi
razstava v galeriji muzeja v Železnikih Živi-
mo v naravi - z naravo, ki prikazuje celolet-
no dogajanje v davški šoli. Do sedmega juni-
ja bodo na ogled klekljani izdelki učencev, ki
obiskujejo čipkarsko šolo, ročna in likovna
dela, figure iz odpadnega materiala ... Raz-
stavljeni so tudi izdelki, ki so nastali v sklo-
pu projektov Babica pripoveduje o zeliščih
(čaji, regratov med, terjak, plakati o zeliščih

...), Češnja in lipa skozi letni čas (upodobitve
dreves v različnih letnih časih) in Modri Jan
(raketa, v kateri so na šoli zbirali iztrošene
baterije in tonerje). ”Razstavo izdelkov s pri-
kazom celoletnega dogajanja ponavadi ob
koncu šolskega leta pripravimo na šoli, tokrat
pa smo jo prvič postavili v galeriji muzeja v
Železnikih. Veseli smo, da lahko tudi drugim
pokažemo našo ustvarjalnost in kaj vse se da
v šoli narediti z malo dobre volje,” je pouda-
rila vodja davške šole Martina Peternelj. 

A. H. / Foto: Aleksander Čufar

Ustvarjalni davški učenci
Na odprtju razstave so davški učenci pokazali tudi pevski talent.

Čestitke za sto prvi rojstni dan



V občini Železniki so v počastitev stolet-
nice smrti slikarja Ivana Groharja letošnje
leto razglasili za Groharjevo leto, prosvetno
društvo Sorica pa je zasnovalo program
prireditev, ki bodo vrhunec dosegle prihod-
nji mesec. 11. junija ob 17. uri bo pri Gro-
harjevem spomeniku v Sorici spominska
slovesnost z nastopom Slovenskega okteta
in Pera Lovšina. Slednji v slikarjevi rojstni
vasi skupaj s Španskimi borci po 20. uri
načrtuje še akustični koncert. Na ta dan bo
v Groharjevi rojstni hiši dan odprtih vrat,

ob 11. uri bodo organizirali voden pohod v
Heblarje. Med 11. in 15. junijem bo v Sori-
ci likovna kolonija študentov slikarstva iz
vse Slovenije, 18. in 19. junija pa bosta v
Groharjevi hiši in galeriji Urška odprti razs-
tavi sedmih soriških slikarjev. Ob Grohar-
jevem letu bo v Sorici potekala tudi sloves-
nost ob občinskem prazniku Občine
Železniki, ki bo 1. julija. Ta dan bo zelo
pomemben tudi za Prosvetno društvo Ivana
Groharja, saj bo praznovalo stoletnico.

A. H.
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Na Šmarjetni gori nad Kranjem je prejšnji
teden potekalo srečanje prostovoljcev iz vse
Slovenije, ki delajo v skupinah starih za sa-
mopomoč. Teh je po Sloveniji že kakih pet-
sto, prve so nastale pred štiriindvajsetimi

leti. Srečanja, ki ga je ob letu prostovoljstva
pripravila Zveza društev za socialno geron-
tologijo Slovenije in ob častnem pokrovi-
teljstvu soproge predsednika države Barba-
re Miklič Türk, so se udeležili tudi prosto-
voljci s Škofjeloškega. Štiri skupine že sko-
raj dve desetletji delujejo v domu starejših,
šest pa v okviru Rdečega križa po krajevnih
skupnostih. Ludvik Bernik že enajst let
vodi skupino Jesenski žarki iz KS Stara
Loka - Podlubnik, Olga Bandelj skupino
Vrtnice v Škofji Loki - mesto, Breda Boga-
taj skupino Zarja v Gorenji vasi, Marija Ka-
stelic, ki je tudi koordinatorica skupin, je
voditeljica skupine Cvetje v jeseni v Žireh,
Martina Sedaj in Ani Šuštar pa sta iz Zim-
zelena v Železnikih. 

D. Ž. / Foto: Gorazd Kavčič

Maturantska četvorka 
v Škofji Loki

V petek, 20. maja, točno opoldne je
skoraj tristo maturantov zaplesalo v
Škofji Loki. Organizator maturantske pa-
rade oziroma četvorke je bila Plesna šola
Urška v sodelovanju s tamkajšnjimi sred-
njimi šolami. S. K., foto: D. B. 

Tretji memorialni turnir
Na zunanjem asfaltnem igrišču za OŠ

Cvetka Golarja je 7. maja potekal tretji
malonogometni memorialni turnir v spo-
min na Tadeja Simoniška. Organizirala sta
ga njegova prijatelja Tadej Logar in Alek-
sandar Okiljevič. Nastopilo je deset ekip
iz Škofje Loke, Tržiča in Kranja, ki so bile
razdeljene v tri skupine. Zmago si je na
koncu priigrala ekipa Hirka team iz Škof-
je Loke, ki je v finalu s 4:2 premagala eki-
po Orfaneli, v tekmi za tretje mesto pa so
bili Jelenčki s 3:2 boljši od ekipe Balika.
Najboljše ekipe so dobile pokale, vse pa
praktične nagrade. M. B. / Foto: arhiv
organizatorjev

Novice

Razvojna agencija Sora in Studio Jure Mi-
klavc sta zasnovala novo blagovno znamko in
celostno podobo za turizem na Škofjelo-
škem. ”Poleg vsebinskih in organizacijskih
sprememb, ki jih je prinesla lanska ukinitev
LTO Blegoš, smo se odločili tudi za novo
blagovno znamko, saj Blegoš ne poudarja tu-
rizma na Loškem,” pojasnjuje Rok Šimenc iz

Razvojne agencije Sora, ki je lani prevzela
turistično dejavnost na Škofjeloškem. Skupaj
s Studiom Jure Miklavc so se lotili nove 
blagovne znamke in grafične podobe, saj 
želijo, da Škofjeloško postane pomembna 
turistična destinacija v Sloveniji. V sklop pre-
nove spada tudi nova spletna stran 
www.skofja-loka.com, ključna področja, po
katerih je to območje razpoznavno, pa so
zgodovina, tradicija, narava, pohodništvo in
kolesarjenje. Nova blagovna znamka zajema
in združuje področja štirih občin: Poljane -
Gorenja Vas, Železniki, Žiri in Škofja Loka.
”Z novostjo želimo pritegniti več gostov.
Učinkovitost bomo merili z nočitvami, za iz-
hodišče pa smo vzeli leto 2010, ko smo bele-
žili 13.611 nočitev, gostje so povprečno osta-
li 2,5 dneva, naš turistično informativni cen-
ter pa je obiskalo skoraj pet tisoč turistov,”
pravi Šimenc in napoveduje hitrejšo rast tu-
rizma, kot velja v državi. B. B.

Turizem pod eno streho

Nov logotip Loškega turizma.

Igrali so v spomin na Tadeja Simoniška.

Vrhunec Groharjevega leta v Sorici

Srečali so se prostovoljci
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V Novi Paki na Češkem je minuli mesec potekalo drugo srečanje v
sklopu Comeniusovega projekta Različne kulture ustvarjajo skupno
prihodnost, v katerem poleg Osnovne šole Cvetka Golarja sodelujejo
še šole iz Turčije, Litve, Španije in s Češkega. Na šestdnevno srečanje
so iz Škofje Loke odpotovali učitelji Jerneja Bokal, Majda Kosec in
Andrej Novljan ter učenci Sara Hribernik, Patricija Orehar, Man-
ca Kok, Maruša Krmelj, Marjana Jocif, Nace Pagon in Sara Zor-
nada. Glavna tema srečanja so bile tradicionalne jedi posameznih dr-
žav, poleg tega pa so udeleženci predstavili ljudsko glasbo in sodelo-
vali na velikonočnih delavnicah.

Učenci so že pred odhodom na srečanje na domačih šolah morali pri-
praviti po pet jedi, značilnih za njihovo državo. Na OŠ Cvetka Golar-
ja so se osredotočili na med. ”Pri loških čebelarjih smo kupili med in
različne izdelke iz medu, na šoli pa so učenci spekli več vrst medene-
ga peciva. Na Češkem smo na predstavitveni stojnici prikazali tudi
možnosti uporabe medu, ki ga lahko uporabljamo v prehrani, kot zdra-
vilo, za sprostitev ..., pripravili pa smo tudi predstavitev nacionalnih in
škofjeloških jedi,” je strnila Bokalova. Udeleženci srečanja so s skup-
nimi močmi pripravili tudi večjezični slovar z izrazi o hrani. V sklopu
druge teme srečanja - ljudska glasba - so škofjeloški učenci izvedli
venček slovenskih ljudskih plesov in pesmi. Srečanje je bilo tudi veli-
konočno obarvano, saj so pripravili delavnice, na katerih so udeležen-
ci barvali pirhe, izdelovali velikonočne zajčke ...

Učenci, ki so bili nastanjeni pri gostiteljskih družinah, so si ogledali
tudi mesta v okolici Nove Pake in njihove znamenitosti (etnografski
muzej na prostem, skalovje Prachov ...), učitelji pa so spoznavali češki
izobraževalni sistem.

Ana Hartman

Na Češkem predstavili škofjeloški med
Učenci in učitelji OŠ Cvetka Golarja Škofja Loka so v sklopu Comeniusovega projekta obiskali Češko. 

Predstavniki OŠ Cvetka Golarja ob stojnici s tradicionalnimi jedi
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Škofja Loka - ”Jadralci smo ponosni, ker
smo del velike družine uspešnih škofjeloških
športnikov, saj imamo med seboj izvrstne ja-
dralce, ki dosegajo odlične rezultate ne le na
državni ravni, pač pa tudi na močnih medna-
rodnih regatah. Tako se bosta letos dve naši
posadki udeležili celo svetovnega prvenstva
na Cresu,” je ob slovesnosti in odprtju razsta-
ve v Sokolskem domu poudaril predsednik
Jadralnega kluba Loka Timing Miran Zu-
pančič in dodal, da so se za razstavo ob de-
seti obletnici kluba odločili zato, da tudi v
sliki predstavijo lepote in značilnosti jadral-
nega športa. 

”Osnovno, kar nas združuje, je ljubezen do
narave, ki jo doživljamo, ko zajamemo veter
v jadra in potujemo na najbolj ekološki na-
čin,” je tudi povedal Miran Zupančič ter
predstavil številne dejavnosti kluba, od orga-
nizacije tečajev jadranja, fotografskih nateča-
jev, do največjega klubskega dogodka leta,
tradicionalne družinske regate.

Tako predsednik Zupančič kot drugi člani
kluba so ob jubileju prejemali številne čestit-

ke, med drugimi sta jim čestitala tudi Janko
Lah iz kluba Odisej, Bojan Gale iz vodstva
Jadralne zveze Slovenije, direktor Zavoda za
šport Škofja Loka Aleš Murn ter seveda do-

mači župan Miha Ješe, ki je ob prijetnih dal-
matinskih zvokih kamniške klape Mali Grad
tudi odprl razstavo. 

Vilma Stanovnik
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TRION:Z - OBČUTI RAZLIKO

Za uspehom Trion:Z izdelkov 
stoji prava znanost
● Edini tovrstni izdelki na svetu, ki so

priznani kot *medicinski pripomoček.
● Izdelki so prejeli številne nagrade in

priznanja, so prejemniki certifikatov
kakovosti ISO in imajo CE potrdilo -
registrirani so kot prvorazredni 
medicinski pripomoček.

● Posebna magnetna tehnologija je
patentirana pri ameriškem patentnem
uradu.

● Izdelki oddajajo negativne ione v kar
50- do 100-krat večjem obsegu kot
podobni izdelki na trgu. 

Izdelki Trion:Z bodo nepogrešljiv 
pripomoček za vse, ki:
● jih pestijo bolečine v mišicah, 

sklepih ali hrbtenici,
● okrevajo po raznih poškodbah,
● potrebujejo boljši spanec,
● rabijo več energije,
● živijo stresno,
● so športniki oz. se veliko gibajo.

*Japonsko ministrstvo za zdravje jih priznava kot medicinski pripomoček

Telefon: 031 331 282
Več informacij na www.trionz.si

Potujejo z vetrom v jadrih
Pred desetimi leti so v Škofji Loki ustanovili Jadralni klub Loka, ob jubileju pa so izdali zbornik 

in pripravili slovesnost, na kateri so odprli tudi fotografsko razstavo.

Pohiteli so na Blegoš
Športno društvo Marmor Hotavlje je na lepo majsko soboto pripra-

vilo 2. KBK gorski tek (gor/dol) iz Kopačnice na Blegoš in nazaj.
Tekmovalci so imeli za pot štiri ure časa, pričakovano pa je bil s ča-
som 1;08,16 v cilju prvi Simon Alič. ”Zmagovalec Alič nas ni pre-
senetil, od njega smo kar pričakovali hitre in dolge korake, že lani
neverjeten čas je letos izboljšal za dodatni dve minuti. Tudi ostalim
sodelujočim se je kar mudilo na vrh in v dolino. Mihaeli Tušar se je
po odstopu lanske zmagovalke ponudila priložnost, da je lahko kot
prva na stopničkah izbirala med potico, ocvirkovco in kruhom. Tudi
te dobrote, kot vse ostalo, so rezultat dela ljudi pod Blegošem,” je po
tekmi v imenu organizatorjev povedal Niko Stržinar.

Na štartu je bilo 98 tekačev in pohodnikov, v cilju pa je bil najhitreje Simon
Alič. / Foto: arhiv organizatorjev

Predsednik Jadralnega kluba Loka Timing Miran Zupančič je ob jubileju predstavili številne dejavnosti in
športne uspehe kluba, člani klape Mali Grad pa so v avli Sokolskega doma pričarali morsko vzdušje.
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Škofja Loka - Kljub finančni krizi, ko so v
začetku sezone loški rokometaši izgubili
glavnega sponzorja, se v klubu ne bojijo, da
bi ostali brez novih dobrih igralcev. V prav-
kar končani sezoni je namreč ekipa mladin-
cev osvojila naslov državnih prvakov, ekipa
mlajših dečkov je v državnem prvenstvu
osvojila drugo mesto, medalje za tretje mesto
pa so si zaslužili tudi mlajši dečki. 

”Večina naših mladincev že sedaj igra v
članski ligi, zato imajo veliko izkušenj in so
zanesljivo osvojili prvo mesto. Sedanja ekipa
mladincev je res dobra generacija, s katero
smo bili štiri leta v slovenskem vrhu, vendar
pa se fantje sedaj večina poslavljajo iz mla-
dinskih vrst in prihaja nova generacija,” pra-
vi trener mladincev Urban Šilc, ki je moštvo
vodil skupaj z Robertom Bradeškom.

Velik del nove mladinske ekipe v klubu
bodo sestavljali starejši dečki, ki so pod vod-
stvom trenerjev Janija Klemenčiča in Boja-
na Jakaca letos v državnem prvenstvu osvo-
jili tretje mesto, trenerja Leon Panjtar in Iz-

tok Somrak pa sta v minuli sezoni skrbela za
mlajše dečke, ki so v državnem prvenstvu
osvojili drugo mesto. 

Vsem mladim ekipam in trenerjem so za
lep uspeh prejšnji teden na zadnji članski tek-
mi v tej sezoni, ko je Loka v domači dvorani

premagala Branik Maribor, predsednik
Športne zveze Škofja Loka Branko Celar,
direktor Zavoda za šport Aleš Murn in član
Sveta Zavoda za šport Jože Stanonik podeli-
li tudi zaslužena priznanja.

Vilma Stanovnik / Foto: Tina Dokl

Mladinci Loke znova prvaki
Mladi upi škofjeloškega rokometa nadaljujejo tradicijo vrstnikov, saj so letos znova 

osvojili naslov državnih prvakov, prav tako so se z drugim mestom izkazali mlajši dečki, 
starejši dečki pa so osvojili tretje mesto.

Železniki - Kegljačem KK Železniki je le uspel velik korak. V 
zadnji sezoni so brez večjih težav osvojili prvo mesto na Gorenjskem,
13-krat so zmagali, dvakrat remizirali in zabeležili samo en poraz. S
tem so dobili vstopnico za kvalifikacije za 3. slovensko ligo. Kvalifi-
kacije so igrali s še Hidro-2 z Medvod, Pivko-2 in Izolo-2, na kegljiš-
čih v Litiji in Zagorju. Na obeh tekmah so pokazali zelo dobro igro
in na obeh tudi dosegli najboljša rezultata. V Litiji so podrli 3323
kegljev, 101 več kot druga ekipa Hidra in že ogromnih 153 kegljev
več od Izole-2. Tako so v Zagorju samo še potrdili prvo mesto in po
štirih sezonah povratek v 3. Slovensko kegljaško ligo. 

Za uspeh so zaslužni prav vsi od najstarejšega še aktivnega Milana
Prezlja, do zagnanega predsednika Anžeta Pegama, pa tudi novi
trener kegljanja Rok Šmid in vsi ostali v klubu. Na kvalifikacijskih
tekmah so za ekipo nastopali: Borut Črv, Lojze Demšar, Egon Je-
lenc, Beno Kemperle, Jaka Mohorič, Tone Mohorič, Anže Pegam
in Rok Trojar, v ekipi pa so bili še Milan Prezelj, Edo Gajgar, Da-
vid Demšar, Jure Šmid, Janez Benedičič ter trener Rok Šmid.

Železniki so imeli tudi najštevilnejšo podporo med navijači, med
katerimi so bili tudi dolgoletni člani kluba Emil Šinkovec, Franc
Prezelj, Peter Trojar in drugi. Z resnim delom si zagotovo zasluži-
jo še večjo podporo domačega kraja tako v finančnem smislu kot
tudi, da bi v Železnikih vendarle dobili štiristezno kegljišče (sedaj
morajo hoditi na treninge v Škofjo Loko in Medvode, tekme pa igra-
jo v Škofji Loki), saj bi tako pridobili več možnosti tudi za žensko

ekipo, ki bi lahko nastopala v 2. slovenski ligi. Kegljanje je namreč v
Selški dolini zelo priljubljen šport tako rekreacijsko kot tudi tekmo-
valno. To pa ne bi bilo mogoče brez številnih sponzorjev iz vse Sel-
ške doline, na čelu s kegljiščem Pri Meru. Marjan Fuis

Lep podvig kegljačev Železnikov
Po štirih letih igranja v Gorenjski ligi se bodo znova pomerili v slovenski konkurenci.

Ekipa kegljačev Železnikov je uspešno nastopala v Gorenjski in si priborila
mesto v 3. slovenski ligi.

Mladinci Rokometnega društva Loka so zasluženo osvojili pokal in zlata odličja za naslov državnih prvakov.
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Godešič je vas s številnimi uspešnimi šport-
niki rekreativci, zato ne čudi, da so člani tam-
kajšnjega ŠD Kondor zaradi ”kibicanja”, kdo
je najhitrejši, leta 1992 organizirali prvi Tek
in pohod na Osolnik. Udeležilo se ga je vse-
ga osem udeležencev, samih domačinov. Naj-
boljši čas je postavil Peter Bertoncelj, ki je za
progo od cerkve na Godešiču do vrha Osolni-
ka potreboval 30 minut in 50 sekund.

Število udeležencev je z leti naraščalo, pa-
dali pa so tudi časovni mejniki teka. Rekorda
proge sta v lasti brata in sestre Kosovelj, ki
sta ga postavila leta 2007. Mitja je za 4,7 ki-
lometra dolgo progo potreboval 24 minut in
8 sekund, Mateja pa 28 minut in 23 sekund.
Tokrat ju na Godešič ni bilo. Od leta 1997 da-
lje je tek na Osolnik uvodna tekma sloven-
skega pokala v gorskih tekih, zadnja leta pa
tudi državno prvenstvo za veterane. Ob jubi-
lejni izvedbi je organizatorjem na čelu z Jo-

žetom Hafnerjem, predsednikom ŠD Kondor,
zagodlo vreme. Dež, veter, na cilju pa komaj
sedem stopinj nad ničlo, so razmere, kakrš-
nih ne pomnijo. Udeležba je bila zato manj-
ša, so pa prišli skorajda vsi najboljši sloven-
ski gorski tekači. Najhitrejši je bil s časom
25:31 Simon Alič iz Vinharij (Šri Činmoj
maraton team), tudi najboljši mlajši veteran.
Drugo mesto je osvojil Kamničan Sebastjan
Zarnik (KGT Papež), tretji pa je bil Peter La-
movec (ŠD Tabor Žiri), ki se je vrnil med
najboljše gorske tekače. Omenjena trojica je
za zmago obračunala šele v zadnji strmini. V
deseterici je bil od tekačev s Škofjeloškega
še Urban Jereb (ŠD Tabor) kot deveti, drugi
mladinec, najboljši domačin iz ŠD Kondor
pa je bil znova Uroš Bertoncelj, skupno enaj-
sti. Pri starejših veteranih je bil tretji Miro
Sporiš (ŠD Tabor). Pri ženskah je s časom
32:07 prvič slavila mlada smučarska tekačica

iz Zbilj Lea Einfalt (TSK Merkur Kranj) pred
drugo uvrščeno Valerijo Mrak iz Gorenje
vasi (AD Posočje - Koloka), ki je bila naj-
boljša mlajša veteranka. Pri starejših veteran-
kah sta bili druga in tretja Škofjeločanki An-
dreja Sušnik in Marija Moser. Nastopili so
tudi tekači v mlajših kategorijah in na krajših
progah. Pri dečkih je bil tretji Primož Oblak,
pri starejših dečkih je zmagal Bor Grdadol-
nik, tretji je bil Anže Čadež, pri starejših de-
klicah pa je zmagala Sara Jesenko (vsi ŠD
Tabor).

Za gorskimi tekači je uvod v slovenski po-
kal, čaka pa jih pester junij z dvema velikima
mednarodnima tekmama. 18. junija bo v
Podbrdu svetovno prvenstvo v gorskem ma-
ratonu, 25. junija pa v Gorenji vasi medna-
rodno tekmovanje mlajših mladink in mla-
dincev. 

Maja Bertoncelj

Dvajset let teka na Osolnik
Tek na Osolnik je letos praznoval dvajseto izvedbo. V dežju in hladnem vremenu se je zmage 

veselil Simon Alič iz Vinharij. 

”Povratnik” Peter Lamovec iz Žirov se je veselil tretjega mesta. Junija bo nastopil
na svetovnem prvenstvu v gorskem maratonu. 

Domačini iz ŠD Kondor na dvajseti izvedbi teka, ki se je z razglasitvijo rezultatov
koncal "pod steho", na nogometnem igrišcu na Godešiču. 

Š
po

rtn
o 

dr
uš

tv
o 

K
on

do
r 

G
od

eš
ič

, 
G

od
eš

ič
 1

4
7

, 
Š

ko
fja

 L
ok

a



Ločanka predstavlja

40 - L O Č A N K A

K
in

o
S

or
a 

d.
o.

o.
, 

M
es

tn
i t

rg
 1

6
, 

Š
ko

fja
 L

ok
a



Avto

L O Č A N K A - 41

Astra GTC tik pred startom
Opel je predstavil serijsko različico konceptnega avtomobila GTC Paris.

Nemški Opel je prikazal prve uradne fo-
tografije nove Astre GTC. Tretja karoserijska
različica uspešnega modela je trenutno še
postavljena v virtualno okolje, na sliki vozi
po zamišljeni cesti, v realnem svetu pa jo
preizkušajo testni vozniki za končne na-

stavitve. Astra GTC je namreč uradno posta-
la serijsko izdelana avtomobilska resničnost.
Čez nekaj tednov, sočasno z začetkom zbi-
ranja prednaročil, bo Opel 7. junija objavil
vse podrobnosti o novem avtomobilu, torej
cene, tehnologijo, opremo in pogonske 

sklope, ter tako omogočil kupcem, da bodo
vnaprej izbrali svojo pravšnjo različico. Serij-
sko izdelana Opel Astra GTC bo doživela
svetovno premiero 15. septembra 2011 na av-
tomobilskem salonu v Frankfurtu.

Matjaž Gregorič

Prihaja poletje

* nudimo vam servis klimatske naprave z dezinfekcijo

* 15 % popust na dodatno opremo 
za vozila Hyundai in Suzuki

naša ponudba - vaša ugodnost

* ličarske in kleparske storitve, v primeru škode na vašem
vozilu poskrbimo za popravilo, sodelujemo z vsemi
zavarovalnicami.

Sodelujemo z vsemi zavarovalnicami - za plačilo poskrbimo mi!

Fotografija je simbolična. Povprečna poraba goriva: 4,9 - 7,2 l/100 km, emisije CO2: 
129 - 165 g/km. Povprečna poraba goriva in emisij je odvisna od vrste in modela vozila.
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AVTO MOČNIK d. o. o., KRANJ
Jezerska cesta 135

4000 Kranj
tel.: 04 281 77 20

www.avtomocnik.si
Poraba goriva: 5,2 l/100 km
Emisije CO2 : 123g/km

Poraba goriva: 4,9 l/100 km
Emisije CO2 : 113g/km

Vrnitev na dirkalno stezo
Po 20 letih se v Le Mans vrača Mazdin zmagovalni dirkalnik 787B

Letos mineva 20 let od Mazdine zmage na
najbolj zahtevni 24-urni vztrajnostni dirki v
Le Mansu. Leta 1991 je Mazda postala prva
in ostaja edina japonska avtomobilska znam-
ka, ki je zmagala na tej dirki. Ob tem po-
membnem jubileju bo na povabilo organiza-
torja prireditve, Avtomobilskega kluba de
L’Ouest (ACO), Mazda prikazala svoj zma-
goviti dirkalnik 787B. 

Začetek letošnje že 79. vztrajnostne dirke v
Le Mansu bo v soboto, 11. junija, ob 15. uri,
zaključek pa ob istem času prihodnjega dne.
Mazda načrtuje, da bo zmagovalni dirkalnik
787B prikazala pred začetkom dirke, z vož-
njo po stezi Circuit de la Sarthe. Poleg tega

bo Mazdin dirkalnik 787B dan pred dirko
udeležen tudi na paradi dirkačev v mestnem
jedru Le Mansa.

Mazdin dirkalnik 787B z rotacijskim mo-
torjem je prvi in edini japonski avtomobil, ki
je zmagal na 24-urni dirki v Le Mansu. Dir-
kalnik je razvila Mazda v sodelovanju orga-
nizacijo Mazdaspeed, ki skrbi za Mazdin dir-
kalni program. Mazda 787B spada v skupino
dirkalnikov C in ga poganja štiriploščni rota-
cijski motor, ki razvije največ 700 konjskih
moči. Mazda se je z dirkalnikom leta 1991
udeležila 24-urne dirke v Le Mansu in zma-
gala v skupni razvrstitvi. S tem je po 17 letih
naporov uresničila svoje dolgoletne sanje po

zmagi na tej prestižni dirki. Zmaga ni bila le
Mazdina zasluga, temveč je izvirala tudi iz
trdega dela organizacije Mazdaspeed, dirka-
čev, dobaviteljev in številnih drugih sodelu-
jočih. Nepričakovana zmaga rotacijskega
motorja je bila popolno presenečenje in tudi
povod za spremembo dirkaškega pravilnika,
ki je kasneje praktično onemogočal uporabo
rotacijskih motorjev na dirkah v Le Mansu. 

Od leta 1991 je bil zmagovalni dirkalnik
787B večinoma na ogled v Mazdinem muze-
ju v Hirošimi na Japonskem. Za demonstra-
cijsko v Le Mansu je bil dirkalnik prvič po
dirki leta 1991 skrbno obnovljen. 

Matjaž Gregorič
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Z elektriko do petih zvezdic
Nissan Leaf je dosegel najboljšo oceno na preizkusu Euro NCAP.

Neodvisno združenje European
New Car Assessment Progra-
mme (Euro NCAP) je popolno-
ma električnemu Nissanu LEAF
na zahtevnem preizkusnem trku,
ki ga je izvedlo, podelilo najviš-
jo oceno za avtomobilsko var-
nost. Avtomobil brez izpustov je
namreč ocenjen s petimi zvezdi-
cami in je tako postal prvi elek-
trični avtomobil s tovrstno potr-
ditvijo varnosti.

Evropski in svetovni avtomobil
leta je dosegel oceno 89 odstotka
varnosti za odrasle, 83 odstotka
varnosti otrok in 84 odstotka var-
nosti glede na vgrajene varnost-
ne elemente, saj sta del serijske
opremljenosti elektronski sistem
stabilnosti in omejevalnik hitro-
sti. Kompaktna družinska kom-
bilimuzina je z zasnovo spodnje-
ga dela spredaj in trdnimi opor-
nimi točkami pod pokrovom mo-

torja dosegla tudi visoko oceno
65 odstotkov varnosti za pešce. 

Nissan LEAF je bil preverjen s
standardno proceduro Euro
NCAP za varnost ob čelnem
trku, bočnem trku, bočnem trku
v drog in ob trku z zadnje strani.
Ob tem je 48 litij-ionskih aku-
mulatorskih modulov, namešče-
nih v posebnem prostoru v dvoj-
nem dnu, prestalo teste popolno-
ma nepoškodovano.

Tokokrog električne energije
vozila z akumulatorji je bil ob tr-
kih sklenjen, tako da so bili pre-
izkušeni tudi specifični varnostni
sistemi električnega vozila, ki
samodejno prekinejo električni
tokokrog ob trku. Tudi tovrstni
preizkus je avtomobil opravil z
odliko.

Rezultati na preizkusnem trku
Euro NCAP so bili objavljeni
prej kot v mesecu po objavi

ocene Top Safety Pick, torej
najvišje varnostne ocene ame-
riškega inštituta Insurance In-
stitute for Higway Safety
(IIHS). Glede na to, da je Nis-
sanov kompaktni terenec Juke

februarja prav tako dosegel naj-
boljšo oceno, je tako Leaf letos
že drugi avtomobil te znamke,
ki je pridobil varnostno oceno
petih zvezdic v Evropi.

Matjaž Gregorič

- motorna olja Total
- filtri olja, zraka in kabine
- deli zavornega sistema 
- metlice brisalcev

- vzdrževanje in popravila klimatskih naprav
- čiščenje kabine z ultrazvočno paro

-15 %
PRIPRAVITE SVOJE VOZILO NA VROČE POLETJE

-10 %
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Taborci so spoznavali Škofjeloško
V začetku meseca so češko mesto Tabor obiskali turistični delavci, glasbeniki, predstavniki društev 

in kmetovalci ter Čehom predstavili turistično ponudbo na Škofjeloškem.

Škofja Loka, Tabor - ”Ko smo lani prevzeli LTO Blegoš, smo med
štiri glavne cilje zapisali tudi trženje turizma v Sloveniji, zamejstvu in
partnerskih mestih,” je še pred odhodom v Tabor povedal Rok Ši-
menc, direktor Razvojne agencije Sora. Češko so obiskali župan
Miha Ješe in podžupan Robert Strah, Jaka Strajnar z bobnarsko sku-
pino Otroci ritmov, člani društva Rovtarji, ki so kolesarili po starem,
Petra Plestenjak je prikazala izdelavo modelov loških kruhkov. Mari-
ca Albreht je pokazala, kako se kleklja na Loškem, Stanka Homec pa
kako slastne jedi pripravljajo na tem območju. Vse skupaj so skozi fo-
tografsko razstavo predstavile Jana Jocif, Jana Kuhar in Urša Potrebu-
ješ. 

Vsi skupaj so se predstavili na odprtju turistične sezone v mestu Ta-
bor. Dogajanje je bilo skoncentrirano na oder, zato so dogajanje na
slovenskih stojnicah, pa tudi razstava in zabavni Rovtarji na starih ko-
lesih zelo popestrili Taborski utrip. ”Naš cilj je, da bi več gostov s Če-

ške prišlo na Škofjeloško. Največ gostov je danes iz Nemčije (po no-
čitvah), sledijo Italijani, Avstrijci in Francozi, nato Belgijci. Mislim,
da slednji pridejo k nam zaradi pobratenja Škofje Loke z Maasme-
chelena,” pojasnjuje Rok Šimenc. Tudi Čehov ni malo za loške raz-
mere, vendar si jih želijo v Razvojni agenciji več. Lani je bilo na
Škofjeloškem realiziranih 13 tisoč nočitev, gosti ostajajo povprečno
2,5 dneva. Število se sicer povečuje, vendar želijo v agenciji rasti hi-
treje kot v državi, ki si je začrtala dvoodstotno rast. 

Taborce je Škofja Loka zelo zanimala, stojnice so bile polne, koliko
se bo predstavitev poznala pri obisku, pa je danes težko napovedati,
saj se učinki merijo v več letih, zato bi se morali predstaviti večkrat,
vsakoletno. Ne le v Taboru, tudi v Medicini, tudi Carlowu. ”Mi na ve-
likih sejmih nimamo kaj iskati, saj je na njih še Slovenija majhna. V
teh mestih pa smo mi v središču pozornosti,” še pravi Šimenc. 

Boštjan Bogataj, foto: Jana Kuhar

Češki Tabor je obiskal tudi loški župan Miha Ješe (na sredi).

Škofjeloško območje so predstavljali rokodelci, društva, glasbeniki in ponudniki
domačih izdelkov. Vsi skupaj so navdušili Čehe, koliko jih bo obiskalo dolini s
Škofjo Loko pa bomo videli čez leto ali dve.

Fotografska razstava Jane Kuhar, Jane Jocif in Urše Potrebuješ v centru mesta
s fotografijami, ki prikazujejo lepote Škofjeloškega območja. Tudi razstava je
pritegnila pozornost Taborcev.

Otroci ritmov so na glavenm odru nastopili kar trikrat in navdušili Taborce.
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Jezen na nekdanje dekle
Škofja Loka - Policisti so morali 19. maja dopoldne zaradi kršenja

javnega reda in miru posredovati v gostinskem lokalu v Škofji Loki.
Tam je 22-letni Kranjčan vpil na natakarico, njegovo nekdanje dekle,
v katero je vrgel tudi limono, negativno energijo pa je sproščal tudi z
razbijanjem krožnikov. Ker se ni pomiril niti na poziv policistov, so ga
pridržali. Pri tem se je upiral, zato so ga morali vkleniti v lisice. 

Nag čakal v stranišču
Škofja Loka - Policisti so pridržali šestnajstletnika iz okolice

Škofje Loke, ki je 19. maja popoldne v stranišču gostinskega lokala
v Škofji Loki spolno napadel 29-letno Kranjčanko. Policisti so v
svoje poročilo zapisali, da je močno okajeni mladenič v stranišču
nag čakal, in ko je vanj vstopila Kranjčanka, jo je začel otipavati.
Ženska ga je takoj odrinila in zbežala iz stranišča, dogodek pa pri-
javila policiji. Mladoletnika so policisti pridržali in ga kasneje
izročili očetu, ki je prišel ponj na policijsko postajo.

Prikolica se je prevrnila
Gorenja vas - Prvo majsko soboto se je v Gorenji vasi pripetila

nevsakdanja nesreča, v kateri se je poškodovalo šestnajst oseb. Policisti
so sporočili, da je 23-letni moški s traktorjem, na katerem je imel
pripet priključek za prevoz poljščin, iz smeri Škofje Loke pripeljal v
krožno križišče v Gorenji vasi. Na priključku se je peljalo šestnajst pot-
nikov (menda so praznovali fantovščino). V krožišču se je traktorski
priključek zaradi neprilagojene hitrosti prevrnil na desni bok, z njega
pa so popadali vsi potniki, ki so se pri tem tudi poškodovali. Policisti
so zoper voznika podali obdolžilni predlog na pristojno sodišče, saj na
traktorskem priključku ni dovoljeno prevažati oseb. 

Kolesar trčil v odbojno ograjo
Dražgoše - Na regionalni cesti zunaj naselja Dražgoše se je 19.

maja pripetila prometna nesreča, v kateri se je huje poškodoval šest-
najstletni kolesar. Pri spustu proti Rudnem je zaradi neprilagojene
hitrosti v nepreglednem levem ovinku s kolesom zapeljal s ceste in
trčil v odbojno ograjo. Pri tem si je zlomil roko. 

Policista preprečila požar
Selca - V Selcih je 20. maja okoli 9.30 zagorel traktor, ki je bil

parkiran pod kozolcem. Policista za izravnalne ukrepe, ki sta prišla
na kraj, sta goreči traktor pogasila z ročnim gasilnim aparatom in
tako preprečila, da bi se ogenj razširil še na kozolec, kjer bi lahko
nastala večja premoženjska škoda. Kot so kasneje ugotovili, je
zagorelo zaradi kratkega stika na električni napeljavi.

Odtrgalo mu je prst
Poljane - Na delovišču stanovanjske hiše v Poljanah se je 11. maja

zgodila delovna nesreča, v kateri se je delavec huje poškodoval. Pri
skoku s tovornega vozila se je prijel za rob in s prstanom na roki zadel
v kovinski del na vozilu, zato mu je odtrgalo del prsta na levi roki.

Poškodovali avtomobila
Žiri - Neznani storilci so 22. maja ponoči v Žireh poškodovali gol-

fa in BMW. Golfu so v zadnje steklo vrgli skalo in mu poškodovali
pokrove platišč, pokrov motorja, masko motorja in vetrobransko
steklo. Škode je bilo za okoli 1.500 evrov. Na BMW-ju so
poškodovali prednji odbijač in lak na zadnjem delu avtomobila. V
tem primeru je bilo za petsto evrov škode. S. Š.

Smrt na gradbišču obvoznice
Pri gradnji podpornega zidu na poljanski obvoznici je sredi maja plaz zemlje zasul 49-letnega delavca,

ki je umrl na kraju nesreče. 
Škofja Loka - Na gradbišču poljanske ob-

voznice med Puštalom in Zmincem se je 12.
maja smrtno ponesrečil 49-letni delavec.
Nanj se je usul plaz zemlje, delavec pa je
umrl na kraju nesreče, so sporočili s Policij-
ske uprave Kranj. 

V ajdovskem gradbenem podjetju Primorje,
ki mu je zaupana gradnja obvoznice, so pojas-
nili, da je v nesreči umrl delavec njihovega ko-
operanta, ljubljanskega podjetja Megi. ”Nesre-
ča se je zgodila zaradi zdrsa zemljine v izkop-
no jamo temelja pri izdelavi podpornega tež-
nostnega zidu. Izvajalec del je o nesreči obve-
stil vse pristojne službe,” je razložila Ivana
Bratož, vodja odnosov z javnostjo v Primorju. 

Na trasi poljanske obvoznice trenutno kop-
ljejo predor pod Stenom, dela pa potekajo
tudi od izhoda iz predora v Puštalu do krožiš-
ča pri Zmincu, kjer je prišlo do nesreče.
”Zemlja se je nepričakovano usula po bregu.
Sodelavca smo takoj začeli odkopavati, zelo
hitro so prišli tudi gasilci in reševalci, a žal
mu ni bilo več pomoči,” je pojasnil eden so-
delavcev umrlega. 

Simon Šubic, foto: Tina Dokl
Delovna nesreča se je zgodila zaradi zdrsa zemljine v izkopno jamo temelja pri izdelavi podpornega 
težnostnega zidu. 



Pred vami je obdobje raznoraznih skušnjav. Želeli si boste stvari,
ki niso vaše, niti ne morejo biti. Določene skrivnosti se vedno nosi-
jo samo v srcu, a čaka vas presenečenje. Vsi nasveti bodo do-

bronamerni in zato dobrodošli.
Srečni datumi: 11., 18. 6.
Dnevi za ljubezen: 23., 24. 6.
Vaša barva: svetlo modra
Loto številke: 1, 3, 4, 7, 20, 25, 29.
Misel meseca: Za spoznanje, da v življenju malo potrebujemo, moramo veliko žrtvovati.

VODNAR 21. januarja – 19. februarja
Darilo bo zavito v lep papir, a samo darilo ne bo iskreno. Bodite
pozorni na tiste, ki pravijo, da so vaši prijatelji. Kakršnekoli fi-
nančne investicije se vam bodo reševale po najboljših možnostih.

Uspeh je zagotovljen.
Srečni datumi: 27., 28. 6.
Dnevi za ljubezen: 7., 8. 6.
Vaša barva: barva češenj
Loto številke: 5, 6, 12, 13, 21, 24, 30. 
Misel meseca: Komur se mudi, nima časa razmišljati, kam gre.

LEV 23. julija – 23. avgusta

Ugoden čas za poslovne uspehe, razne načrte in nedokončane
projekte. Marsikaj se bo obrestovalo in polepšalo trenutke. Glede
prijateljstva se bodo pojavili dvomi in vsaka stvar se bo najmanj

dvakrat premislila. 
Srečni datumi: 6., 20. 6.
Dnevi za ljubezen: 1., 15. 6.
Vaša barva: kombinacija črne in bele
Loto številke: 2, 7, 9, 11, 13, 19, 23.
Misel meseca: Odmakni stene v svoji glavi in boš svoboden.

RAK 22. junija – 22. julija

Izkoristil se bo dober vpliv planetov. Ugodno je za razne posle in
kupčije. Lepi trenutki se obetajo tudi na čustvenem področju. Us-
pelo vam bo poiskati miren kotiček, v katerem se bo skrilo in

pošteno odpočilo po stresih.
Srečni datumi: 7., 14. 6.
Dnevi za ljubezen: 5. 6.
Vaša barva: roza
Loto številke: 3, 4, 9, 10, 12, 15, 33.
Misel meseca: Ne hranimo življenja z drobtinicami, če imamo celo pogačo.

KOZOROG 22. decembra – 20. januarja

Splet raznih nepričakovanih dogodkov bo sprožil dvome in nemir. A ker
bo na koncu dobro za vse, ni potrebe po pretirani paniki. Razne
družinske obveznosti vam bodo vzele kar nekaj časa, kar ni nič narobe.

Srečni datumi: 13., 22. 6.
Dnevi za ljubezen: 1., 8. 6.
Vaša barva: temno zelena
Loto številke: 1, 7, 11, 16, 17, 19, 32.
Misel meseca: Moti se, kdor čaka svojo življenjsko priložnost, priložnost je življenje zdaj.

STRELEC 23. novembra – 21. decembra

Na pohodu bodo čustva in romantika bo kar sijala v besedah in dejanjih.
Kdor se bo prepustil temu vzdušju, se bo imel lepo. Polni načrtov se boste
podali zmagam naproti. Zelo vas bo presenetila oseba nasprotnega spola.

Srečni datumi: 13., 16. 6.
Dnevi za ljubezen: 10., 17. 6. 
Vaša barva: oranžna
Loto številke: 4, 5, 6, 7, 8, 9, 18.
Misel meseca: Zaradi vere v jutrišnji dan ima današnji dan smisel življenja.

DVOJČKA 21. maja – 21. junija

Pričakujte veliko razne komunikacije, a na rezultate bo treba še
malo počakati. Najprej se seje in šele kasneje žanje. Hoteli boste

biti neopazni in se ne boste pustili motiti. Večkrat vam bo uspelo, a vedno ne. 
Srečni datumi: prvi teden v mesecu 
Dnevi za ljubezen: 22., 23. 6.
Vaša barva: oker
Loto številke: 1, 6, 8, 12, 17, 19, 26.
Misel meseca: V vsakem, še tako majhnem koraku je smisel življenja.

BIK 22. aprila – 20. maja

Veliko časa boste posvetili čustvenim zadevam in vsemu, kar sodi
zraven. Pogovor na štiri oči vam ne bo dal pravih odgovorov, čeprav

bi še tako želeli. Treba bo počakati. Na vsakem koraku se bo iskal stik z naravo. 
Srečni datumi: 1., 2., 3. 6.
Dnevi za ljubezen: 10., 11. 6.
Vaša barva: barva sonca
Loto številke: 7, 8, 9, 12, 14, 20, 21.
Misel meseca: Lepota sveta je skrita v ljubezni do življenja.

ŠKORPIJON 24. oktobra – 22. novembra

Izjava nekoga vas bo presenetila in ostali boste brez besed. Na splošno
se bodo vrstila razna presenečenja. Čeprav bo kar naporno in živčki
zrahljani do konca, bodo zaključki uspešni, kar je edino res pomembno.

Srečni datumi: 12., 19. 6.
Dnevi za ljubezen: zadnji teden meseca
Vaša barva: siva
Loto številke: 1, 6, 10, 22, 24, 26, 29.
Misel meseca: Brez domišljije se tudi z rokami dotikamo tal.

Sporočilo, ki ste ga zaman pričakovali, bo končno prispelo. Po eni strani
veselje, po drugi pa novo breme. Vse to bo v ravnovesju. Zvezde bodo
naklonjene, tako da se bodo vse morebitne težave reševale brez zapletov.

Srečni datumi: 5., 26. 6.
Dnevi za ljubezen: 23., 24. 6.
Vaša barva: rožnata 
Loto številke: 10, 13, 17, 20, 21, 31, 35.
Misel meseca: Svet se dogaja ljudem, ki osedlajo jutro in prehitijo dan.

OVEN 21. marca – 21. aprila

DEVICA 24. avgusta – 23. septembra

Poletje vam prinaša razna prijetna druženja. Prepustili se boste
počasnemu ritmu in uživali v stvareh, ki jih imate radi. Dobro ob-
dobje tudi za razne izpite, naloge in druge pomembne odločitve, ki

ste jih odlašali.
Srečni datumi: sredina meseca 
Dnevi za ljubezen: 14., 17. 6.
Vaša barva: poletne barve
Loto številke: 2, 3, 8, 18, 19, 20, 25.
Misel meseca: Drevo mora v globino, da lahko zraste v nebo.

Prihaja čas za reševanje starih težav. Veliko priložnosti bo za nove
uspehe in zanimivi pogovori bodo tako v poslu kot na osebnem po-
dročju. Vse dane obljube se bodo vzele resno, zato se svetuje 

pazljivost, kaj vse boste izrekli in komu.
Srečni datumi: 6., 20. 6.
Dnevi za ljubezen: 1., 2. 6.
Vaša barva: vinsko rdeča
Loto številke: 10, 11, 15, 17, 18, 23, 38.
Misel meseca: Kadar si sklonjen k zemlji, ne vidiš neba.

RIBI 20. februarja – 20. marca

TEHTNICA 24. septembra – 23. oktobra

Horoskop
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Naročilnico pošljite na Gorenjski glas, Bleiweisova cesta 4, 4000 Kranj ali pokličite na 04/201 42 41.

Pozdravljene, gore II
Jelena Justin

vzglavnik Dremavček

knjiga 
Pozdravljene 
gore II

ali

ali palični mešalnik 
BOSCH

ali

darilni bon 
za Očesno optiko
Naklo v vrednosti 

20 EUR

NAROČILNICA (ustrezno označi)

❏ Gorenjski glas izhaja vsak torek in petek. Želim ga prejemati 14 dni na ogled brez vseh obveznosti.
❏ Na Gorenjski glas se želim naročiti najmanj za eno leto (cena izvoda je 1,50 EUR). Brezplačno ga

bom prejemal 3 mesece, prejel bom od 10- do 25-odstotni popust, enkrat mesečno brezplačno 
objavo malega oglasa, veliko zanimivega branja in darilo: 
● vzglavnik Dremavček Slovenske postelje ali 
● darilni bon za Očesno optiko Naklo ali 
● palični mešalnik ali 
● knjigo Pozdravljene gore II.

Ime in priimek:

Naslov:

Poštna številka in kraj:

Tel.:                                                           Podpis:

w
w

w
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js
ki
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.s
i

Darila za nove naročnikeDarila za nove naročnike

www.gorensjkiglas.si

BON V VREDNOSTI 

20eur
pri nakupu v 
Centru očesne optike

www.gorensjkiglas.si

BON V VREDNOSTI 

20eur
pri nakupu v 
Centru očesne optike

www.gorensjkiglas.si

BON V VREDNOSTI 

20eur
pri nakupu v 
Centru očesne optike

ali

Vsi, ki se boste na Gorenjski glas naročili meseca maja, 
junija ali julija, boste sodelovali v žrebanju za počitnice 
v vrednosti 399 EUR s turistično agencijo Intelekta! 

Izkoristite priložnost in se naročite 
na Gorenjski glas!



Mesarija Štajnbirt ima med zaposlenimi petindvaj-
setletnega mesarja Dejana Hafnerja, za katerega
pravijo, da je mojster ustvarjanja čevapčičev. Čeprav
skromen po značaju, včasih le prizna, da ga je k
izpopolnjevanju oziroma iskanju prave ”formule” za
izdelavo navdihnilo dejstvo, da v Sloveniji res težko
dobimo odličen čevapčič. Mesarija Štajnbirt mu
ponuja vse, kar potrebuje za svojo mojstrovino. Na
prvem mestu je to najkakovostnejše meso z naj-
boljšimi sestavinami in na drugem vsi delovni kot
tehnični pripomočki, ki so mu na voljo v mesariji.
Seveda brez podpore in sodelovanja z drugimi za-
poslenimi tudi njegovega znanja ne bi bilo. Brez do-
brega mesa bi ne bilo dobrega čevapčiča, brez
znanja pa ne bi bilo odličnega čevapčiča. Dejan
Hafner pravi, da je z maso, ki jo pripravijo v Mesarji
Štajnbirt, lahko narediti čevapčič, ki komaj čaka na
piknik. Poleg čevapčičev vam Mesarija Štajnbirt
ponuja tudi zelo kakovostne pikantne klobasice, ki
so letos pravi pikniški hit, ter svinjska in piščančja
nabodala. Mesarija Štajnbirt vam zagotavlja dnevno
sveže meso ter odlično pripravo vsega potrebnega
za vaš domači piknik. Tega ni treba ponavljati, saj so
zadovoljni kupci najboljši dokaz.

NUDIMO BREZPLAČNO
IZPOSOJO ŽAROV NA
OGLJE IN PLIN

SPREJEMAMO
NAROČILA
ZA PIKNIKE

V MESARIJI ŠTAJNBIRT PRODAJAMO RESNIČNO SAMO SLOVENSKO MESO
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Štajnbirtovi čevapčiči

Dejan pri izdelavi Štajnbirtovih čevapčičev




